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Zápisnica 

z 9.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 13. decembra 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavel Zajac - dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal na deviatom zastupiteľstve, kde bol 

navrhnutý tento program:  

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. VZN obce Ľubietová poplatky a VZN o zápise 
5. Rozpočet obce na rok 2020 - 2022 
6. Majetok obce 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Záver 

Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo na doplnenie, nikto, tak poprosím, kto je za, aby sme sa riadili týmto 
programom, všetci, ďakujem, ospravedlnený Miloš Sauka a Zdeno Urva, Katka Resutíková, že príde 
neskôr, že je na vystúpení s dieťaťom, 
Pavol Šimun – napíšem jej ospravedlnená zatiaľ  
Zora Garajová – už je tu, aha Katka  
Pavol Šimun – prosím 
Zora Garajová – na vecku Katka  
Ing. Pavel Zajac – dobre, zapisovateľkou bude pani Zuzana Kútna, overovatelia Paľo Šimun a inžinier 
Peter Sedláček,  
Pavol Šimun – Benka čo, zatiaľ neprítomný  
Ing. Pavel Zajac – no zatiaľ nevieme, no tak, ako poprosím ťa Paľo, skús prečítať uznesenie  
Pavol Šimun – Uznesenie OcZ 9- 2/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

určuje Zuzanu Kútnu za zapisovateľku zápisnice a Ing. Petra Sedláčeka a Pavla Šimuna za overovateľov 

zápisnice 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, prepáčte, všetci, ďakujem, prepáčte ešte raz, ideme na návrhovú komisiu, 

Katka, kde si sadnete, aby som vedel 

Katarína Resutíková Mandyčevská – k pánovi Šimunovi  

Ing. Pavel Zajac – čiže poprosím do návrhovej komisie za predsedu Paľa Šimuna a za členov komisie  inžiniera 

Petra  Sedláčeka a Katku Resutíkovú Mandyčevskú  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 3/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  volí   

návrhovú komisiu v zložení:  predseda Pavol Šimun, členovia  Ing. Peter Sedláček a  Katarína Resutíková 

Mandyčevská  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za všetci, ďakujem, dobre, otázka čakáme na pána Benku s vezedenkami 

a rozpočtom alebo môžeme vezedenká prejsť, lebo, ak všetci zdvihnete ruku, tak ich vieme schváliť  

Ing. Peter Sedláček – zavoláme mu  

Pavol Šimun – no, ak sme sa na všetkom dohodli  

Ing. Pavel Zajac – tak čo, vezedenká ideme, či nejdeme   

Peter Kováč – tak sme sa predbežne dohodli na nejakých veciach  
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Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ideme do majetku alebo ideme vezeden riešiť  

Pavol Šimun – tak vezeden, tam nie je problém  

Ing. Pavel Zajac – dobre, takže prvé je všeobecne záväzné nariadenie obce Ľubietová o miestnych daniach 

a miestom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, Zuzana nevieš, aké ide teraz číslo 

vezedenka, akože v tom poradí tento rok, tak poprosím dopíšte si štyri, číslo štyri v zmysle predloženého návrhu, 

v návrhu je navrhnuté jedna zmena oproti tomu z roku dvetisíc šestnásť, ktoré platilo od roku dvetisíc sedemnásť 

a to je zvýšenie poplatku za komunálny odpad a teraz poprosím, Katka pomôžte mi, čiže ide z osemnásť dvadsať 

päť na dvadsaťpäť päťdesiatpäť, dobre, otváram k tomu diskusiu, žiadna iná zmena tam nie je, nech sa páči, 

otváram k tomu diskusiu 

Pavol Šimun – ja mám jednu vec, nikde som nenašiel časti, kde budú podmienky vrátenia a podmienky na 

odpustenie poplatku alebo jeho pomernej časti, na čom sme sa dohodli na tom, že komu sa koľko zníži alebo čo 

sa odpustí a koľko sa odpustí, nikde to v tom vezedenku nie je napísané, ako sa to bude robiť  

Zuzana Kútna – ja mám tú tabuľku 

Pavol Šimun – a bude súčasťou  

Zuzana Kútna – nerobili sme to vlastne predtým, že sme priložili tú tabuľku 

Pavol Šimun – dobre, ale to musí byť vo vezedenku 

Zuzana Kútna – dobre idem ju vytlačiť, vlastne mám ju aj vytlačenú, donesiem  

Ing. Peter Sedláček – počkaj, ale mne sa vidí 

Pavol Šimun – nie je tam nikde  

Peter Kováč – ale tam nejaké úľavy boli  

Pavol Šimun – no, áno sú, veď sme sa dohodli na nich  

Ing. Peter Sedláček – ale všetko rieši toto tu 

Pavol Šimun – ale tam nie je napísané koľko komu ako, to občan vie  k tomuto to dáme, ak sme sa na tom 

dohodli tak to tam dáme  

Ing. Peter Sedláček – ale tu sú staré ceny, toto treba schváliť 

Ing. Pavel Zajac – Zuzana to vytlačí a donesie to, Paľo daj do uznesenia doplnené o prílohu číslo neviem akú  

Ing. Peter Sedláček – nie len, môžem ja  

Ing. Peter Sedláček – poslanci nevedia možno, ale táto tabuľka existovala, vlastne bola prílohou k tomu 

vezedenku minulému, čo sa schvaľovalo v dvetisíc sedemnástom a tak isto v dvetisíc osemnástom, všetko to 

zostalo, tu sa mení v podstate, na základe toho boli uplatňované úľavy, všetko toto zostáva okrem držiteľa ZŤP, 

k tomu som chcel mať ja pripomienku, to musí byť, ak chceme dať ZŤP úľavu, musí byť špeciálne uznesenie na 

to, tak ako sme to urobili roky predtým, pretože toto oporu v zákone nemá a tam ešte bolo pri dohode 

o kompostovaní tridsať percentná zľava, keďže sme za posledný rok a pol, respektíve takmer skoro dva vybavili 

celú dedinu kompostérmi, takže toto stade vypadáva tiež a menia sa v podstate len tieto sumy, nebudeme sa 

odrážať od osemnásť dvadsaťpäť, ale od  nového schváleného, od novej schválenej sadzby, čiže dvadsaťpäť 

päťdesiatpäť a tam je vlastne štvrtina, vlastne dvadsaťpäť percent, päťdesiat percent, niektorým sto percent 

doplnené o tabuľku, na základe ktorej sa uplatňujú zľavy, možnosti uplatnenia zliav 

Ing. Pavel Zajac – no, ak ideme ako za sociálnu komisiu schvaľovať to ZŤP, tak pripravme uznesenie, lebo tu nie 

je uznesenie, dobre dáme to doplnené o prílohu číslo jedna  

Pavol Šimun – doplnené o prílohu zliav podľa paragrafu dvadsaťšesť, v paragrafe dvadsaťšesť sa hovorí o 

zľavách 

Ing. Pavel Zajac –dobre, dobre sme v diskusii, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – no, len tam je ten problém, že držitelia ZŤP nemôžu byt, buď špeciálne uznesenie, ale 

v tomto určite nemôžu byť, lebo to nemá oporu v zákone  

Ing. Pavel Zajac – tak to vyškrtnite stade  

Pavol Šimun – a ostane všetko to, čo sme sa dohodli  

Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v diskusii k vezedenku, nikto nechce diskutovať, tak poprosím uznesenie 

 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9- 4/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  

VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady č. 4/2019 
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v zmysle predloženého návrhu, doplnené o prílohu zliav k § 26 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za , všetci, ďakujem,  

Zora Garajová – môžem ja 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Zora Garajová – ja sa chcem opýtať, že sa hovorilo, že celkove neznížite všetkým občanom za smeti, pretože 

separujeme, kompostujeme a bolo povedané v týchto minulých zastupiteľstvách, že kto bude separovať a 

kompostovať bude mať zľavu, či všetci občania, čo separujeme aj kompostujeme nebudeme mať zľavu  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, ja vám na toto odpoviem tým asi štýlom, že ja robím výkaz za komunálny 

odpad, robím za rok dvetisíc šestnásť, sedemnásť a osemnásť a do dnešného dňa sa ani separácia ani 

kompostovanie absolútne neprejavila na komunálnom odpade, stále produkujeme toľko isto komunálneho 

odpadu, koľko sme produkovali, naozaj, tie odchýlky sú tam pár ton, čiže stále produkujeme rovnaké množstvo 

komunálneho odpadu, hovorím zhruba dvestopäťdesiat ton v kuka nádobách a sto ton vo veľkoobjemových 

kontajneroch  

Zora Garajová – a to som tuším aj minule alebo predminule hovorila, že mne nechcú brať smeti, lebo sme nemali 

ani za pol kuky, keďže separujeme, potom som si ich počkala, prečo ste nevzali, no že pani to sa nám neoplatí, 

máte len za pol, oplatí neoplatí mne to tu dva týždne smrdieť nebude, keď platím si, tak berte, no to som už aj 

hovorila  

Peter Kováč – no to ich treba len upozorniť, lebo my im tiež koľkokrát dáme len za igelitku 

Ing. Pavel Zajac – pozor, my neplatíme vývoz za kukanádoby, nikto neráta kukanádoby, my máme zmluvu na 

tony, ktoré vyzbierajú, hej, čiže svojim spôsobom  

Zora Garajová – no a to sa neznížilo, ani keď sa separuje  

Ing. Pavel Zajac – neznížilo sa nič, hovorím, ja vychádzam z výkazu, ktorý dávame do odpadu, tam dávame 

presné vážne lístky z kuka vozov, takže neznížilo sa absolútne nič 

Zora Garajová – ako je to možné, separuje sa 

Ján Turčan – nie každý je zodpovední  

Sidónia Filadelfiová – keď mám platiť viacej za odpad a separujem odpad, tak budem všetko od nového roku 

dávať do kuky, keď mám platiť, tak budem platiť  

Peter Kováč – len treba si ešte jednu vec uvedomiť, nie je to len našou  

Sidónia Filadelfiová – ja viem ľudí, ktorí vôbec neseparujú a tam, keby ste otvorili kuka nádobu, tak tam je 

všeličoho napratané  

Peter Kováč – to vám akože česť, že to separujete  

Sidónia Filadelfiová – jednu kuka nádobu do mesiaca naplním komunálnym odpadom a platím koľko 

Peter Kováč – ja vás rozumiem, taký istý pocit mám aj ja  

Sidónia Filadelfiová – toľkoto ani dôchodok nebudú valorizovať 

Peter Kováč – bohužiaľ idú ceny hore aj za uskladnenie odpadov 

Sidónia Filadelfiová - že peniaze netreba dôchodcom, že majú dosť, tak im len zvyšujte  

Zora Garajová –čiže, len tak bude sa platiť ako sa platilo 

Peter Kováč – ide o to, že my  

Ing. Pavel Zajac – bude sa platiť nová suma dvadsaťpäť päťdesiat päť 

Zora Garajová – čiže idú hore smeti 

Ing. Pavel Zajac – áno    

Zora Garajová – a dúfam, že nehnuteľnosti nejdú hore  

Ing. Pavel Zajac – nie, dane nejdú hore, hovorím to som hovoril na začiatku, že vo vezedenku sa mení jedna 

jediná suma a to je za komunálny odpad, nič iné, ako treba si uvedomiť, že za minulý rok obec doplácala asi štyri 

tisíc euro, to čo sme vybrali a to čo sa vlastne zaplatilo za komunálny odpad, to bolo asi štyri tisíc v strate, nemali 

by sme to doplácať, hej, nemali by sme to doplácať,  

Ivan Chládek – môžem ešte prosím vás, Zorka takto, mali sme minulý mesiac sedenie kvôli týmto veciam, išlo 

vlastne o tú aktualizáciu platby daní aj poplatok za odpad, no a o týchto veciach sme sa rozprávali a prišli sme na 



4 z 42 
 

to proste, že je to dosť zanedbané, čo sa týka odpadového hospodárstva celkove a samozrejme, čo sa týka 

separácie,  tak naozaj nie je možné dlhodobo a pritom dlhodobo to už tak funguje, že je to všetko úplne jedno, že 

či separuješ alebo neseparuješ si na tom rovnako, s poplatkami, ďalej to takto ísť nemôže, ale žiaľbohu nedá sa, 

nedajú sa tieto veci spraviť zo dňa na deň, tak prijali sme také akože 

Sidónia Filadelfiová – no o tom ma nikto nepresvedčí, povedala som, že budem  

Ivan Chládek – niečo také, že sa s tým budeme zaoberať, čo ja viem do pol roka, musíme spraviť v týchto 

veciach poriadok, to znamená kontrola kuka nádoby, tie kuka nádoby, ktoré nebudú, v ktorých nebude ten 

zmesový odpad, ale bude aj drobný stavebný odpad a kadejaké hovadiny, trebárs aj železo a tak ďalej,  tak sa 

nebudú brať a samozrejme treba robiť osvetu, to znamená máme noviny, máme rozhlas, medzi ľudí to treba 

dostať, lebo žiaľbohu ľudia nemajú ešte cit pre tieto veci, zdá sa, že zatiaľ to padá na úrodnú pôdu, ale veľmi 

pomaly, to znamená nemôžeme hodiť flintu do žita a musíme sa týmito vecami zaoberať, to znamená, či naša 

komisia, to znamená pre životné prostredie, ale aj celkove, poslanci, starosta, to proste musíme to dať do 

poriadku, to je otázka času 

Zora Garajová – a poviem ti teraz takto,  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás po jednom  

Sidónia Filadelfiová – tento odpad už sa vravelo ešte za Jančíka, už sme hovorili o týchto odpadoch, že sa všetko 

dáva do kúk aj sa hovorilo, že najlepšie bolo koľko kúk som si naplnila, tak som si kúpila tú známku alebo ten 

lístok a za toľko som zaplatila, koľko som tam dala a teraz ja budem platiť, vy nebudete separovať, ja budem 

separovať a ja budem platiť toľko, koľko vy, o to mi ide 

Ivan Chládek – toto práve nemôžeme dopustiť, lebo ja tak isto poctivo separujem tak isto  

Sidónia Filadelfiová – tak potom choďte po dedina a kto to tak robí, tak mu vyhoďte z tej kuky čo tam dáva  

Ing. Pavel Zajac – poprosím pána Sedláčeka 

Sidónia Filadelfiová – či ja sa pôjdem s tým človekom vadiť 

Ivan Chládek – nie, nie vy  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, inžinier Peter Sedláček má slovo, prosím vás inžinier Peter Sedláček má slovo 

Ing. Peter Sedláček -  ja chcem len dve vety povedať na doplnenie, je super, že niektorí ľudia sú uvedomelí 

a začali separovať, niekto možno dobre, niekto lepšie, niekto horšie to je jedno, ale začali separovať, to, čo vy 

hovoríte, že keby sme si my mali zaplatiť len tie smeti, ktoré vyprodukujeme, ktoré pôjdu na tú skládku okrem 

separovaného, nemáme na to vytvorené podmienky, z toho titulu, keby to tak fungovalo, ako hovorí pani 

Garajová a vy, tak každá kukačka by sa musela odvážiť, to znamená, že na tom kuka voze musia mať vážne, 

vážny nejaký sersam s tým, že keď zavesí tú kukačku, tak ju odváži a na nejaké čidlo, ktoré stiahne a povie ja 

neviem, že pani tá a tá mala dvadsať sedem kilo dneska, o mesiac bude mať desať kilo a tak ďalej, na konci roka 

sa vám to zráta a za toľko smetí zaplatíte, bohužiaľ u nás toto nefunguje, určite je snaha, vieme o takýchto 

alternatívach, možnostiach, nevieme to u nás ešte urobiť, vtedy to bude spravodlivé, keď naozaj sa naozaj bude 

dať odvážiť tá kukačka a zaplatí sa len za tú hmotnosť toho odpadu, ktorý pôjde do toho kuka voza a odvezie sa 

na skládku  

Ing. Pavel Zajac – a ja už iba doplním jednu vec, ako ja chápem, že občania sú nespokojní, ale tým, že prestanú 

separovať, tým pádom sa zdvihne komunálny odpad a ďalšie obdobie ho bude ešte viac 

Ing. Peter Sedláček – a to bude ešte horšie  

Ing. Pavel Zajac – nie je celkom dobrý postoj, že neseparovať, ale naozaj, že treba, hovorím, treba si uvedomiť 

jednu vec, v komunálnom odpade najväčšiu váhu robia biologické odpady, na to ste dostali tie kompostéry, čiže 

aby sa tam nehádzali šupky a tieto veci, ktoré naozaj tá hmotnosť narastá, hej, a ešte hovorím aj teraz sa stáva 

to, že mi napíše pani Klobušická, že nevyviezli sme tú a tú kuka nádobu, lebo tam nahádzal stavebnú suť, v tom 

momente, ako takto otvorí a vidí to tam, tak takto to zavrie a neberie  

Zora Garajová – no toto chcem oponovať, čo povedal, že budú kontrolovať a nezoberú a potom, kde dajú tie 

smeti, ľudia budú vyvážať na čierne skládky   

Ing. Peter Sedláček – veď to 

Peter Kováč – a tomu sa musíme vyhnúť 
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Ing. Peter Sedláček – ja len jednu informáciu, jedno číslo chcem povedať, rozdali sme dvestoosemdesiat šesť do 

jedenásteho mesiaca kompostérov za viac ako šesť a pol tisíc euro, dostali ich občania zadarmo, to znamená, že 

to, čo hádžu, zelený odpad a biologický odpad toto všetko, čo hádžu do kukačky, mali by hádzať do tých 

kompostérov, ktoré im poskytla dvestoosemdesiat šesť obec, no pokiaľ  

Zora Garajová – všetko je to v ľuďoch 

Ing. Peterr Sedláček – všetko je to v ľuďoch, čiže nie je dobrý názor, ako teta Sida povedala, neni dobrý názor, že 

ja nebudem separovať, lebo aj tak zaplatím toľko, a tak ďalej, tak ako starosta povedal, bude sa zvyšovať 

hmotnosť odpadu, ktorý pôjde na skládku a to chcem povedať, doteraz v podstate my sme to robili protizákonne, 

pretože pôvodcom odpadu  neni obec, ale pôvodcom odpadu je občan a občan si má zaplatiť za odpad, ktorý 

vyprodukuje a to znamená, že ak by sme my chceli pokryť všetky tie výdavky, ktoré súvisia so zberom 

a odvozom, uložením odpadu, tak už pred niekoľkými rokmi by lístok nestál osemnásť dvadsaťpäť, ale bolo by 

možno tridsať euro, možno, takže teraz je to ešte  

Sidónia Filadelfiová – veď k tomu príde, že budeme ešte aj po päťdesiat euro platiť 

Ing. Pavel Zajac – to príde  

Pavol Šimun – na budúci rok sa zvýšia poplatky za uskladnenie, phm ide hore, za dopravu sa zvýši 

Sidónia Filadelfiová – dobre, toto poznáme všetko, čo vravíte  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto k odpadu 

Ing. Peter Sedláček – nikdy sme nevybrali toľko peňazí od občanov, aby si občania zaplatili to, čo sa vyviezlo 

a uložilo na skládky, nikdy vždy to doplácala obec  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, má ešte niekto k odpadu  

Zora Garajová – viete, že ja som proti predajú hlboko, hlboko pod cenu pozemkov, a keby sa predávali za 

normálnu cenu, ako sa majú alebo nie len za tú, čo ohodnotí pán inžinier Rafaj, je trhová ekonomika a môže sa 

pýtať dvoj až troj -násobok, čiže tie peniaze z pozemkov, čo by sa dobre predali, mohlo sa to medzi občanov 

rozdeliť, za tieto smeti 

Ing. Peter Sedláček – nemôže, pôvodcom odpadu neni obec, pôvodcom odpadu je občan a občan si svoje smeti 

musí zaplatiť, to znamená, že my môžeme meter štvorcový predávať po tisíc euro, nemali by sme ani cent dať do 

odpadu  

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec pani Garajová, my sa fakt snažíme teraz aj v tom vezedenku, keď zoberiete 

s daňami z nehnuteľností sme nepohli dlhé roky, dlhé roky sme nepohli, ani teraz sme na tom ani neuvažovali, 

hej, čiže zoberte si to, že v tejto doline my máme najnižšie dane z nehnuteľnosti, keď si zoberiete, tak Strelníky 

majú také dane, že pomaly obecné lesy platia za neviem akú výmeru, čo je na Šajbe asi štyristo hektárov, takú 

sumu obrovskú oproti tomu, čo platia obci Ľubietová, to som ja presne hovoril, to, že teda, hovorím, stále my tie 

dane máme tak nízke, hovorím, vyššie sú určite na Šajbe aj na Povrazníku  

Zora Garajová – no, veď, ale sme aj jedna z najbohatších obcí na Slovensku, takže  

Ján Turčan – aj Banská Bystrica je bohaté mesto aj väčšie peniaze dostali a opýtajte sa ma, koľko sa platí 

v Bystrici 

Zora Garajová – tak sa vás teraz opýtam 

Ján Turčan – išli o sto percent hore  

Katarína Resutíková Mandyčevská – platili dvadsaťdeväť a idú platiť  

Zora Garajová – viem, bola aj petícia proti tomu 

Ing. Pavel Zajac –dobre, má ešte niekto k odpadu, lebo toto by sme mohli takto debatovať ešte pol dňa 

Pavol Šimun – jasné  

Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo podstatné k odpadu, nikto nič, ideme na všeobecne záväzné nariadenie obce 

Ľubietová o určení miesta a času zápisu dieťaťa na primárne vzdelávanie do prvého ročníka základnej školy 

s materskou školou T. G. Masaryka Ľubietová a určení miesta času zápisu na predprimárne vzdelávanie 

v materskej škole, má k nemu niekto niečo, sú tam zmenené dva dátumy, kedy bude zápis, nikto nič, tak 

poprosím uznesenie  
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Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 5/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  

VZN obce Ľubietová o určení miesta a času zápisu dieťaťa na primárne vzdelávanie do prvého ročníka základnej 

školy s materskou školou T. G. Masaryka Ľubietová a určení miesta času zápisu na predprimárne vzdelávanie 

v materskej škole, číslo 5/2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, tým máme vezedenká vyriešené, ideme na rozpočet obce 

na rok dvetisíc dvadsať až dvetisícdvadsaťdva  

Zuzana Kútna – a to stočné  

Ing. Pavel Zajac – ako 

Zuzana Kútna – to stočné, úprava stočného, tie sadzby 

Ing. Pavel Zajac – aké stočné  

Zuzana Kútna – ten paragraf osem, kde nám určuje cenu stočného Úrad pre reguláciu sieťových odvetví  

Ing. Pavel Zajac – veď to nám určuje cenu Úrad pre reguláciu sieťových odvetví 

Zuzana Kútna – no, veď áno, ale to musíme opraviť, veď ste to mali, mali ste to  

Ing. Pavel Zajac – veď však dobre, pripravíme uznesenie a je to vyriešené, čiže VZN o odvádzaní odpadových 

vôd verejnou kanalizáciou, dobre, čiže tam sa upravuje len to, že úrad pre reguláciu sieťových odvetví nám 

stanovuje cenu 0,9964, či už je iná 

Zuzana Kútna- 0,9784 €/m3 

Ing. Pavel Zajac – čiže táto suma sa upravuje a takto sa bude vyberať za stočné za kubík 

Zuzana Kútna – plus ešte tie domy, sú tam traja paušálisti, ktorí sú nepripojení a nemajú zavedenú vodu 

v domácnosti a ešte máme aj také domácnosti, ktoré nemajú WC v dome, to mali všetko v tej tabuľke a potom 

tam boli SHR odpočítavanie na chované zvieratá a ďalej tam bola tá doložka s tým, že sa bude odpočítavať len 

tým, ktorí majú zvieratá vedené v CHZ 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže poprosím, napíšeme uznesenie, že obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová v zmysle 

predloženého návrhu  

Pavol Šimun -  nebolo zverejnené 

Zuzana Kútna – bolo, veď som vám to všetkým aj posielala 

Zora Garajová – rozprávali sa,  čo chovajú nejaké zviera, že nič nejde do kanalizácie, všetko ide do hnoja alebo 

po dvore, sliepka, hus a čo ja viem, že tí čo majú zvieratá by mali mať zľavu  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, práve teraz to Zuzana povedala, áno, všetci budú mať zľavu, ale musíte mať 

registrované tie hospodárske zvieratá v tom registri hospodárskych zvierat 

Zora Garajová – a ja o tom neviem  

Sidónia Filadelfiová – to sa za komunistov registrovalo  

Ing. Pavel Zajac – ale teraz sa registruje ešte zložitejšie ako za komunistov, môžeme 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 6/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  VZN 6/2019 o odvádzaní odpadových vôd verejnou kanalizáciou  

Ing. Pavel Zajac –ďakujem, kto je za,  zdržal sa, Jana 

Bc. Jana Majerová – ja len ešte Zuzka 

Zuzana Kútna – ja len, či sa nedá úprava článku osem, lebo nič iné sa neupravuje, či tak ako ste urobili vy 

Ing. Peter Sedláček – aké to bolo číslo, to staré 

Ing. Pavel Zajac – nie, schválilo sa to nové a staré sa zruší a hotovo, dobre, ty si bola za, ďakujeme, sme 

v rozpočte, pán inžinier Benka  

Ing. Marián Benka – rozpočet obce pre rok dvetisícdvadsať  vychádza z minuloročných výsledkov hospodárenia 

s tým, že som sa snažil ..... v rozsahu navyše cirka sto tisíc, sto dvadsaťtisíc a najpodstatnejšia časť vo 

výdavkoch je rekonštrukcia školskej kuchyne, ktorú navrhujeme riešiť z prijatého úveru od banky a tieto dve 

položky v rámci rozpočtu sú definované, celkové príjmy, rozpočtové príjmy na rok sú jeden milión tristodeväť tisíc 

vrátane ........na školu cirka teraz to neviem nájsť štyristodvadsať tuším, neviem to číslo  

Ing. Pavel Zajac – čo hľadáte 
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Ing. Marián Benka – školu a výdavky  

Ing. Pavel Zajac – ale to sú len originálne kompetencie   

Ing. Marián Benka – áno, to je to, čo sa prevádza, výdavky milión tristotisíc, uvažuje sa s úverom na financovania 

vo výške stotisíc euro na rekonštrukciu školy a ďalšie nejaké investície, ktoré sú potrebné, v rámci kapitálových 

investičných výdavkov, ktoré sme uvažovali rozložiť na obdobie troch rokov, najvýznamnejšia je teda prestavba 

školskej kuchyne, doupravovanie ihriska multifunkčného, výmena okien na klube mládeže a nevyhnutné opravy 

budov v majetku obce, tie chodníky na cintorínoch nie sú urobené, chodník na Podlipu, realizácia vodovodu 

nepripojeným a výstavba zastávok, dotiahnutie wifi a videosystému  

Ing. Pavel zajac – všetko 

Ing. Marián Benka – ostatné, keď sa chcete  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, diskusiu otváram  

Ing. Peter Sedláček – ja doteraz som hľadal, možno nejakým nedopatrením sa stalo, že my sme cirka pred 

mesiacom alebo viac ako mesiacom chceli rozpočtovať cestu na prístupovú cestu k tým benešom, v tom návrhu 

v tom rozpočte to bolo, ale tým upravovaním každý týždeň sa to zrejme nedopatrením stratilo  

Ing. Marián Benka – nie 

Ing. Peter Sedláček – nestratilo sa, dávali sme to do rozpočtu, je to v položke zatiaľ úverového financovania 

a v prípade, že sa teda dohodne na tú .........tak to budeme riešiť nákupom z úveru  

Ing. Peter Sedláček – dobre 

Ing. Marián Benka – hľadali sme vlastne aj z tej príjmovej stránky, pretože tie beneše treba vysporiadať, to je na 

tie protipovodňové úpravy a tak ďalej, musí byť, ale zdrojom financovania bude prijatie ............. 

Ing. Peter Sedláček – tie protipovodňové opatrenia, tie poltre a ja neviem čo, to som našiel, ale konkrétne toto, na 

tú cestu, ja viem, že sme sa na tom zhodli a viem, že to bolo rozpočtované, tak preto som sa pýtal, dobre 

ďakujem 

Ing. Marián Benka – budeme schvaľovať vlastne potom nákup majetku .................keď sa bude brať úver, tak to 

musí byť odsúhlasené aj účelovo zastupiteľstvom, že sa ide financovať .............. 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Peter Kováč – chcem sa opýtať, v tej škole, tam sme zabudli, neviem, či sme sa o tom rozprávali, tam treba 

dobudovať tie sociálne zariadenia 

Ing. Pavel Zajac – to tam je  

Ing. Marian Benka – budeme to rozpúšťať z rezervného fondu obce na to, aby sa to dalo do  

Ing. Pavel Zajac – nikto už, ak dovolíte, ešte ja, Ivan dobre, ešte ja poviem jednu vec, ako pán Benka ja hovorím, 

sedeli ste asi mesiac predtým a mňa zarazila jedna vec, ja som videl návrh rozpočtu  a dneska prišiel ďalší návrh 

rozpočtu, kde sa objavil ten úver, ako ja priznám sa, ja momentálne nie som stotožnený s tým úverom, takže 

hovorím, to ste sa dohodli na tom už pred tým mesiacom, alebo sa to rozhodlo včera na finančnej komisii, kedy 

sa o tom rozhodlo  

Ing. Marián Benka – bavili sme sa o tom na finančnej komisii a v rámci takého strategického rozvoja ešte sme sa 

rozprávali, že bude sa riešiť škola, tak to budeme riešiť z úveru 

Ing. Pavel Zajac-  ja priznám sa, ako potrebujeme ho, lebo mne ako chýba tá analýza, že či vôbec ten úver 

potrebujeme, že či vlastne tie peniaze nemáme, lebo ako ja si osobne myslím, že, ja beriem, že teda, ale 

stotisícový úver len tak zobrať, nevidí sa mi to, skrátka sa mi to nevidí  

Ing. Marián Benka  - dneska sú .....peniaze za nula celá päť percenta,  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ja to chcem povedať, boli sme vlastne teraz na tých, na tej ohľadom tých bytov aj 

s dvoma poslancami, s Janom Turčanom a s Katkou Resutíkovou, viete, tam, keď si zoberiete zo štátneho fondu 

rozvoja bývania je jasné, ako sa tie financie vrátia a skrátka za tých dvadsať rokov sa ten úver vráti z toho 

nájomného, čiže tam svojim spôsobom obed nezaplatí nič, tuto vybudujeme školskú jedáleň za sto tisíc, beriem, 

je to nejaká priorita, ale hovorím, momentálne mi ešte chýba aj ten tok, či vôbec tá školská jedáleň tam bude 

vôbec využitá, lebo hovorím, ak to pôjde takto ďalej, ako to ide, za chvíľočku nebude mať do tej školy pomaly kto 
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chodiť, no takže hovorím, ja ako toto mi trošku chýba, brať stotisícový úver a skrátka niečo vybudujeme, čo 

hlavne ja, som sa to dozvedel včera, respektíve dneska ráno,  

Ing. Marián Benka – ja si k tomu poviem, vy vravíte, školskú jedáleň nepotrebujeme, keď nepotrebujeme školskú 

jedáleň, nepotrebujeme ani úver, ale keby sme školskú jedáleň potrebovali a pôjdeme do toho, tak hľadáme 

zdroje financovania, ktoré sú lacné, aby sa nezaťažil rozpočet obce a obec v rámci svojho hospodárenia to 

dokáže dostatočne ...........v čase prostriedky a je to iné ako v dni D ........osemdesiatisíc ako rozpočítavať každý 

rok osem tisíc alebo deväť tisíc na ................ročne, čiže tým pádom nedostávame do zbytočného stresu rozpočet 

obce a dlhodobé ................financujeme z ......zdrojov, takto by sme riešili financovanie investícii z krátkodobých 

zdrojov, čo je podľa mňa blbosť, pretože zbytočne vystavujeme rozpočet obce nárazovému čerpaniu 

a nemôžeme spraviť aj ďalšie aktivity, ktoré by sme chceli robiť a za posledných desať rokov sa tu tých aktivít 

urobilo strašne málo, potrebujeme to trošku rozbehať, aby ich bolo viac, pokiaľ budeme financovať prestavbu 

školskej jedálne, robíme to pre naše deti a tak ďalej, je to zasa na niekoľko rokov dopredu, tak si myslím, že 

vzhľadom na to, aby sme použili dlhodobé zdroje, v ekonomike sa môže hocičo diať, nemali by sme ísť na doraz 

vlastných prostriedkov, preto je to takto nastavené, ale samozrejme, bude to podliehať samostatnému schváleniu 

v zastupiteľstve  

Ing. Pavel Zajac – trošku ma mrzí, že ste povedali, že za desať rokov sa tu urobilo veľmi málo, ale však hovorím, 

sme urobili štyri eurofondové projekty, ja viem, že každý si myslí, že ako, no dobre, držím vám palce, aby ste 

urobili viac, nemám, čo iné k tomu povedať a hovorím, mňa ani nemrzí, že ideme brať úver, nemrzí ma to, ale 

mrzí ma to, že som sa to dozvedel dneska ráno, a to ma mrzí akože  

Ing. Marian Benka – prišli sme, neboli dopracované kapitálové výdavky, čiže v rámci kapitálových výdavkov sa 

zvýšilo aj spôsob zdrojov, ktoré táto fáza pripúšťa a najrozumnejšie riešenie je určite kryť to týmito dlhodobými 

zdrojmi,   

Ing. Pavel Zajac - viete, lebo svojim spôsobom čítam aj správu hlavnej kontrolórky a tam podľa mňa o úvere nie 

je ani zmienka a podľa mňa ani ona nevedela, že to, takže, nech sa páči, otváram diskusiu  

Ivan Chládek – môžem,  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ivan Chládek – poslanci môžu po mne, samozrejme, ak budú chcieť, dámy a páni, ak dovolíte krátko k tomu 

rozpočtu, za komisiu sme dávali návrhy, niektoré tu už Peter spomenul, tie dve šesťtisícovky, čo sa týka tých 

prehrádzok Strelníky, Šajbian dolina a prítoky vodných tokov Hutná a Vôdka, o tom sme debatovali na tom 

stretnutí s vodohospodármi desiateho desiaty dvetisíc devätnásť, očakávajú od nás, že budeme aktívni a že ich 

k tomu prizveme, lebo sami sa ponúkli, čo sa týka tej cesty  momentálne to v rozpočte nefiguruje, Marián 

povedal, zase niečo, dúfam, že to nepôjde ako na slepú koľaj a že nakoniec sa to 

Ing. Marian Benka – nie, nie 

Ivan Chládek – dobre, lebo tú cestu proste, to bolo tiež predmetom tej debaty s vodohospodármi a tiež sa im 

prisľúbilo, že tá cesta proste bude, aby legálne mohli, aby mali prístup ako osoby aj s technikou a samozrejme aj 

z obce, ďalej sme tam dali jednu položku a to je údržba, teda vyčistenie tých prehrádzok, čo sa v dvetisíc 

trinástom v rámci toho projektu vybudovali na Majerčoku a na Podlipe, v Zelenej vode, to som, pozrel som si 

podrobne návrh rozpočtu, buď som to prehliadol alebo sa to tam nedostalo a ja by som bol veľmi rád, keby sa to 

tam dostalo, keby sa tie prehrádzky vyčistili, lebo a to som tu už raz spomínal, keď som aj to video, keď sme tu 

mali, že je v tej zmluve a sme tou zmluvou viazaní a my musíme, čo sa týka aj zmluvy a nakoniec, však to tu už 

bolo aj preto, aby sme sa istým spôsobom chránili pred veľkou vodou v rámci toho prívalového dažďa a až je to 

v takomto stave, žiaľbohu nás to chrániť nebude, to znamená, my to musíme spraviť aj tohto dôvodu, to 

znamená, bol by som veľmi rád, keby sa to do tohto rozpočtu zahrnulo, čo sa týka odpadov dali sme tiež návrh, 

nie veľkú sumu, ale dali sme a to je pokračovanie v odstraňovaní envirozáťaže, to čo sme už trinásteho apríla 

tohto roku robili, poslanci je to tvrdá robota, spravili sme zhruba dve tretiny a jedna tretina nás ešte čaká zhruba 

v tom období, ako sme to urobili aj tohto roku, rozhodne to treba spraviť, lebo to bola takzvaná čierna alebo 

nelegálna skládka, ktorá sa rozrástla do veľkých rozmerov a hádzal sa tam odpad krížom krážom, niekoľko sto 

rokov, je na nás, aby sme sa konečne tejto envirozáťaže zbavili, už skoro pred tridsiatimi rokmi sme to s Liborom 
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Chebeňom, seniorom, už žiaľ nie je medzi mami, aj s futbalistami tam raz boli, niečo sme tam spravili a potom sa 

už akosi nedarilo, to znamená, že teraz po tridsiatich rokoch by bolo naozaj dobre ukončiť to, to znamená a viete 

urobiť niečo, vymyslieť aj to zorganizovať a niečo urobiť a niečo si ešte aj sám zaplatiť, to predsa nie je možné, to 

znamená, že to nemôžu platiť nejaké fyzické osoby, to je jedno aké, to proste musia byť na to peniaze 

z rozpočtu, dali sme tam stopäťdesiat euro a dúfam,  

Katarína Resutíková Mandyčevská – dali sme päťsto návrh 

Ivan Chládek – päťsto, to znamená, že to sa nebude týkať len tejto envirozáťaže, ale aj za Šibenicami, tam je to 

tiež, dakedy sa tam robili vatry a ľudia to zotrvačnosťou stále tam vyvážajú všetko možné a tam sa ocitne nielen 

ten drevený odpad, ale aj rôzne iné odpady, to znamená, to je to aj dosť na očiach tam, je to tam otvorené, 

chodia tam autá a čo si ľudia pomyslia a potom ďalej na Paľkovie majeri, tam už síce sa robia opatrenia, bol som 

tam niekoľkokrát, ale posledne, žiaľ, keď som tam bol, je tam vysypaná hŕba stavebného odpadu viditeľné 

z diaľky, zhodou okolností tam bol jeden pán, prišiel tam autom, sme sa dali do reči, bol to pán zo Sásovej, bol 

zhrozený z toho, ako je to možné, že na takom mieste v prírode je na hubách a zrazu sa tam objaví taká hŕba 

Ing. Pavel Zajac – treba si uvedomiť, že my sme to aj šetrili, že či by sme nenašli pôvodcu toho odpadu, lebo ten 

odpad nebol podľa mňa z Ľubietovej, lebo takým polystyrénom tu nikto nezatepľoval, bol buď zo Strelník alebo 

z Povrazníka  

Ivan Chládek – dobre, to znamená, že keď je to obecný pozemok, vyšetrovať prídu policajti, povedia obec si to   

Ing. Pavel Zajac – Ivan skús to skrátiť a venuj sa rozpočtu prosím ťa 

Ivan Chládek – dobre, dobre  

Ing. Pavel Zajac – a toto môžeme potom v rôznom 

Ivan Chládek – toto je tiež súčasť rozpočtu, to znamená to je tých päťsto euro a týmto by som povedal, že som 

vyčerpal tému a bolo by dobre, keby sa tam tieto dve položky v tom rozpočte objavili, nie je to také, že to 

nezruinuje obec a je to potrebné, ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – ja zareagujem na Ivana, to máte predstavu, že teda tie prehrádzky sa urobia za tých tritisíc 

euro na tých dvoch miestach, či akú máte predstavu  

Katarína Resutíková Mandyčevská – my sme dali návrh, je to treba spraviť nejaký projekt, šesťtisíc je v rozpočte 

na Šajbian dolinu, tam buď pravdepodobne treba dve, lebo tam bývajú veľké prívaly, tam by nejaké drevené 

prehrádzky nestačili a takže momentálne 

Ing. Pavel Zajac – no, mne to tak vychádza, že je to na takú projektovú dokumentáciu a už nie na realizáciu, hej  

Katarína Resutíková Mandyčevská – nevedeli sme to odhadnúť, nemali sme sa od čoho odpichnúť  

Ing. Pavel Zajac – to mne je jasné,  

Katarína Resutíková Mandyčevská – a šesťtisíc je na ďalšie prítoky  

Ing. Pavel Zajac – dobre a idem sa ešte jednu vec spýtať, vlastne vaša predstava tých chodníkov na tých 

cintorínoch, teda, aké by mali byť tie chodníky na tých cintorínoch, čiže dlažba žula alebo čo by to malo byť, lebo 

ja vás len chcem upozorniť, že teraz sme kupovali dlažbu pred ten klub mládeže a tam štyridsaťtri metrov stálo 

a od výrobcu, tuto od, nič extra, od neviem, ako to je jedno, skrátka tam len tá dlažba s dovozom stála štyristo,  

päťsto euro, hej, takže treba si uvedomiť, že štyridsaťtri metrov štvorcových stálo päťsto euro, keď máme na to 

tritisíc, tak vieme spraviť krát štyri alebo krát šesť je vieme spraviť a to je bez roboty bez obrubníkov a bez, teda 

to hovorím, ja chcem vedieť, že teda, či ideme urobiť nejaký päťdesiat metrový úsek alebo sto metrový úsek 

alebo čo ideme  

Peter Kováč – my, keď sme sa o tomto bavili, tak je problém, že spravíš niečo v evanjelickom cintoríne 

a v katolíckom bude problém, že sa nič nerobí  

Ing. Pavel Zajac – tam sa povedalo, že sa ide ten vjazd spraviť to som tam videl 

Peter Kováč – čiže chceme to tak postupne začať riešiť, neviem, či naraz sme hovorili a na toľko asi nebude, no 

ja neviem, no  

Ing. Marián Benka – na tri etapy je to rozložené 
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Peter Kováč – že postupne žeby sa robilo, no a také chodníky by sa dali urobiť svojpomocne, nevieme to urobiť, 

ale ............by vedel v tomto pomôcť, hej žeby urobil určitú časť a druhý rok zase tam určitú časť a tak, nie, že 

urobiť to ako naraz všetko 

Ing. Pavel Zajac – pani Majerová 

Bc. Jana Majerová – ja by som, ja si myslím, že v evanjelickom cintoríne by sa zatiaľ akože tá prvá etapa, len ten 

vchod od bráničky, kde je to najhoršie, trošku to rázcestie, tam sa dá niekde ukončiť a potom by sa dalo, hej, ak, 

ale tam je to najhoršie ten, ten prístup, tam, tam je kadejako 

Ing. Pavel Zajac -   pani Garajová  

Zora Garajová – ja som počula, že do cintorína ide dlažba, ja som to minule hovorila videla som to vo Valaskej, 

ak pôjdete niekto okolo, zastavte sa, nie je to ďaleko od hlavnej cesty cintorín, je asi taký ako ten evanjelický 

alebo aj katolícky je menej, evanjelický sa rozdvojil a tam je najhoršia tá hlavná, rovno, tam sú korene, skaly no 

proste potkýna sa, zabiť sa človek ide, ale ja chcem povedať, nie dlažbu, ja som hovorila už minule, že vo 

Valaskej sú takéto štvorcové, hrubé asi dvojrad chodník kocky betónové  

Ing. Pavel Zajac – no my sme teraz kúpili dvadsať na tridsať kocky, dvadsať na tridsať, keď si viete predstaviť 

kocky  

Zora Garajová – ale je to dlažba, betónové kocky na vrchu je to také drapľavé  

Ing. Pavel Zajac – môžete sa pozrieť, tuto je to za vchodom zložené 

Zora Garajová -  je tam väčší kopec ako tuto a dvojrad tých kociek, neviem, šesťdesiat na šesťdesiat  

Ing. Pavel Zajac  - ako treba to naozaj zvážiť, lebo teraz som počul reakciu na chodníky v Lučatíne a tak to tam 

majú ako klzisko, skrátka, keď je ten cintorín v kopci a keď je takto, že je sneh a je námraza, tak, že to ide ako na 

sánkovačke, zvážte či schody, či nie schody, zasa tam chodia s tým vozíkom, takže treba sa na to pripraviť, 

dobre, kto ešte má čo k rozpočtu, prosím vás  

Peter Kováč – ja sa chcem ešte spýtať teda, na tú kuchyňu, my sme vtedy hovorili, že preto sa má tá prípojka 

robiť, lebo chceme tú kuchyňu, ak som dobre pochopil, tak všetci sme boli za to, že kuchyňu robiť, je na to nejaký 

projekt  a stotisíc tam na to bolo, hej či to ideme v tom celom, lebo teda strácam sa v tom troška  

Ing. Pavel Zajac – projektová dokumentácia je rozpracovaná a ešte je na vyjadrení u elektrikárov, hej  

Peter Kováč – také pochybnosti si vyslovil, že  

Ing. Pavel Zajac – nie, vôbec žiadne pochybnosti, ja som len vyslovil pochybnosť, či nám na to treba úver, lebo 

ten úver môžeme zobrať hocikedy, hej, akože vravím  

Peter Kováč – na iné veci 

Ing. Pavel Zajac – no nie, hocikedy, no keď to bude finančne obec zvládať, tak nemusíme brať úver 

Peter Kováč -  tak, to hovorím, že ak je to s 0,5 percentným úročením, tak akože tá devalvácia je väčšia ako ten 

úrok, ak by taká bola, takže v tom nevidím až taký problém, to zase a fakt tie peniaze vieme zase inde použiť, 

lebo takto ich dáme všetky tam a nezostane na tie chodníky, na tie zádržné zariadenia, no ja neviem 

Ing. Pavel Zajac – viete, ja teraz poviem druhú vec, každý projekt, keby ste išli napríklad zatepľovať povedzme 

dvojku, kulturák, veď vieme, čo to zhruba stojí, na všetko by sme podľa mňa museli brať preklenovací úver, lebo 

skrátka všade je tá refundácia, všade, hej  

Ing. Marián Benka –na  tie zatepľovačky  sa chystá s nula percentným úrokom na dvadsať rokov,  číže je to pri 

náraste cien energií sa to za dvadsať rokov v pohode splatí, to znamená, že čím skôr to urobíme za lacný peniaz, 

tým skôr šetríme na nákladoch, toto tento rozpočet je robený len na to, aby sme pokryli tie veci, ktoré si myslíme, 

žeby sme chceli spraviť v najbližších troch rokoch, budúci rok začať a operatíva prinesie možno aj nejaké iné, 

sám viete, že tento rok boli aj dotácie, ktoré sa urobili, na jednej strane to ušetrilo prostriedky, na druhej strane sa 

pridalo aj viac, keď nebudeme mať akokoľvek dostatočný cash flow,  budeme tlačení k múru, ak príde nejaká 

kríza a začne vláda brzdiť verejné výdavky, bude nám rozdeľovať peniaze, budeme na tom stále lepšie ako 

ostatné obce, ktoré sú odkázané na realizáciu len z úverov, takže ja si myslím, že v tomto smere by sme sa 

nemali .........................ešte si nejako udržať a na druhej strane platiť................hej, to nie je úrok, ktorý sa platil 

z tej kanalizácie, ten bol dvanásť percent až štrnásť percent, toto je nula celá päť percenta, treba to využiť a len 

skúsiť robiť viacej vecí, ktoré by sa dali za tie lacné peniaze postaviť tak, aby sa ušetrilo na nákladoch, dneska 
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máme a sme sa rozprávali aj o tom, že do budúcna, keď sme pri tých odpadoch a keď sme pri tých, pri 

kanalizácii, úrad sieťových odvetví stále zvyšuje cenu, na druhej strane naša čovka je už zastaralá, chcem 

spočítať náklady, ktoré nám za posledných päť rokov vyrobila čovka z titulu opráv a údržby a spočítať, či tie 

náklady dokážeme vykúpiť časť pozemku trošku ďalej a potiahnuť tú vetvu trošku nižšie, aby to šlo samospádom 

a aby sme modernizovali čovku, ktorú treba na dnešné technológie modernizovať a koľko by to prinieslo, či je to 

splatné z tých úspor, ak to bude splatné z tých úspor, tak to urobme, lebo tá technológia bude len staršia 

a staršia a náklady na opravy budú len väčšie a väčšie a nemôžeme to potom všetko prenášať len na občanov, 

čiže, ak sa to zaplatí, tak občania zastavia nárast tých cien a bude sa platiť len to, čo sa platilo doteraz, ale 

nebudeme zasa tlačiť na pílu, na občanov, aby sa cena zvyšovala, je čas, aby sme sa trošičku ................a 

nevyhadzovali sa zbytočne z peňazí, aby sme investičné akcie robili z dlhodobých zdrojov, ktoré máme, ak sa 

úvery zdražejú a som presvedčený, že nezdražejú, pretože celá Európa je na to, že  sa budú zvyšovať ceny, ale 

cena peňazí musí zostať nízka, tak sa budú tlačiť nové peniaze, to znamená inflačný vplyv a cena a investície sa 

budú predražovať, to znamená, čím neskôr spravíme investíciu, tým to bude pre nás drahšie, to je matematika, 

Japonci takto žijú päťdesiat rokov a vybudovali aké zádržné opatrenia po tých veľkých mestách, kde sú 

velikánske haly  v podzemí, ktoré zadržia vodu a potom to pomaličky púšťajú, takže sa musíme správať tak, ako 

ide svet, aby sme niečo urobili a nepovedali si, že sme na to nemali, tak sme to nespravili, to je ako ohľadom toho 

úveru 

Ing. Pavel Zajac – dobre, má kto ešte niečo do rozpočtu, nikto, poprosím uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 7/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   

A. schvaľuje 
rozpočet obce Ľubietová na rok 2020 

 

v Eur Bežné  Kapitálové 
Finančné 

operácie 
Spolu 

Príjmy 1 156 766  27 250  125 000  1 309 016  

Výdavky 1 087 603  202 810  10 000  1 300 413  

Hospodárenie 

obce/prebytok 
69 163  -175 560  115 000  8 603  

 

B. berie na vedomie  
rozpočet obce Ľubietová na roky 2021 až 2022 

 

Rok 2021 v Eur Bežné  Kapitálové 
Finančné 

operácie 
Spolu 

Príjmy 1 171 655  5 000  14 000  1 190 655  

Výdavky 1 050 261  21 500  10 000  1 081 761  

Hospodárenie 

obce/prebytok 
121 394  -16 500  4 000  108 894  
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Rok 2022 v Eur Bežné  Kapitálové 
Finančné 

operácie 
Spolu 

Príjmy 1 202 999  5 000  14 000  1 221 999  

Výdavky 1 048 761  21 500  10 000  1 080 261  

Hospodárenie 

obce/prebytok 
154 238  -16 500  4 000  141 738  

 

 

Ing. Pavel Zajac –  kto je za  

Bc. Jana Majerová – dvetisíc dva  

Pavol Šimun – dvetisíc dvadsaťdva, pardon 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem, ideme na rozpočet základnej školy, tam sme dostali jednoduchú 

tabuľku  

Ing. Marián Benka – základná škola má tiež svoje príjmy  a svoje výdavky, ktoré musíme tiež odsúhlasiť, čiže to 

je ...... 

Ing. Pavel Zajac – má niekto k týmto, k rozpočtu školy otázky, tak poprosím uznesenie 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 8/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   

Bežné príjmy a bežné výdavky - originálne kompetencie ZŠ s MŠ T.G. Masaryka Ľubietová na rok 2020   

  nasledovne:    

                                                             Príjmy           Výdavky 

Poplatky materská škola                      3 800             3 800  

Poplatky školský klub detí                    1 200             1 200  

Réžia školská jedáleň ZŠ, MŠ              8 500             8 500  

Stravné, potraviny MŠ                          4 000             4 000  

             Spolu                                                   17 500          17 500    

 

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, ďakujem, dobre tým máme rozpočty vyriešené, ideme na majetok obce, prvé 

uznesenie je ohľadom cirkevnej pôdy, ktoré poslal pán Tokoly, teda jeho pracovníčka, tak som ho skopíroval, 

všetci ste ho dostali, hej, neviem, dostali ste ho 

Peter Kováč – hej, hej  

Ing. Pavel Zajac – má k tomu niekto nejakú diskusiu, nikto, tak nech sa páči uznesenia  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 – 9/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

  s ch v a ľ u j e  podľa § 9 ods. 2 písm. a) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí spôsob a zámer prevodu 

majetku  obce Ľubietová vymedzenom v písm. b) tohto uznesenia, a to z dôvodu osobitného zreteľa podľa § 9a   

 ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a o zmene a doplnení niektorých zákonov  

 v znení neskorších predpisov 

r o z h o d u j e trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č.   

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že zámena nehnuteľností v katastrálnom     území  

Ľubietová, obec Ľubietová, a to pozemkov:- pozemku parc. č. KN-C 743/3 o výmere 3396 m², druh pozemku 

ostatná plocha, katastrálne územie Ľubietová, obec Ľubietová, evidovaný na liste vlastníctva č. 865, vedené 

Okresným úradom  Banská Bystrica, katastrálnym odborom pre okres Banská Bystrica, spôsob využitia : 

pozemok, na ktorom je ihrisko, štadión, kúpalisko, športová dráha, autokemp, táborisko a iné, umiestnený 
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v zastavanom území obce, v celosti vo výlučnom vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Medzibrod, Hlavná 

5, 976 96 Medzibrod, 

- novovytvoreného pozemku parc. č. KN-C 1363/7 o výmere 14932 m², ktorý vznikne odčlenením z pozemku 

parc. č. 1363/1, o výmere 142962 m², druh pozemku trvalé trávne porasty, katastrálne územie Ľubietová, obec 

Ľubietová, evidovaný na liste vlastníctva č. 1670, vedené Okresným úradom  Banská Bystrica, katastrálnym 

odborom pre okres Banská Bystrica, spôsob využitia: pozemok lúky a pasienky, trvalo porastený trávami alebo 

pozemok dočasne užívaný pre trvalý trávny porast, pozemok umiestnený mimo zastavaného územia obce podľa 

geometrického plánu č. 37056565-124/19, vyhotovenom Ing. Beátou Smolkovou, Geodetické práce, V.  P. Tótha 

17, 960 01 Zvolen, IČO: 37 056 565 z 12.08.2019, autorizačne overeným dňa 12.08.2019 Ing. Beátou 

Smolkovou, úradne overeným 20.08.2019 Ing. Lenkou Cílikovou pod č. 761/2019. (ďalej aj „Geometrický plán“) 

vo výlučnom vlastníctve obce Ľubietová,  

s doplatkom za rozdiel vo výmerách a hodnote zamieňaných nehnuteľností v prospech Rímskokatolíckej cirkvi, 

farnosť Medzibrod, za cenu 8 591.88 eur,  je prípadom hodným osobitného zreteľa, o ktorom obecné 

zastupiteľstvo rozhodne trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov z dôvodu, že sa jedná 

o majetkovoprávne vysporiadanie pozemku vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Medzibrod, 

keďže na pozemku parc. č. KN-C 743/3 o výmere 3396 m², vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť 

Medzibrod sa nachádza futbalové ihrisko, využívané  obcou, ako aj širokou verejnosťou pre rôzne 

športové a kultúrnospoločenské aktivity, čím sa prispeje k účelnejšiemu využívaniu tohto majetku 

a účelnejšiemu usporiadaniu majetkových pomerov.  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, dobre, ideme na ďalšie, ideme k tým pozemkom okolo hornej krčmy 

a bytovky, prvý je Bautrade a potom je bytovka, ak chcete, môžeme to vymeniť, nech sa páči, tak dajme 

Bautrade, nech to máme za sebou   

Pavol Šimun – tak to je to, čo sme už schvaľovali  

Ing. Pavel Zajac – áno, tak to bolo zverejnené, bolo to zverejnené, tam sme skrátka spravili znalecký posudok za 

tých dvadsaťpäť 

Pavol Šimun – ja len jednu jedinú vec, Miky vie o tom  

Ing. Pavel Zajac – vie, dvadsaťpäť tridsaťšesť, hej celková cena štyritisíc tristo tridsaťšesť, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček –môžem ja, ja len sa chcem uistiť, lebo tam mal najskôr záujem len o tri parcely, lomeno 

šesť, lomeno deväť a lomeno jedenásť a teraz chce aj lomeno desať o výmere päťdesiatšesť štvorcov, to ako sa 

tam vzalo 

Ing. Pavel Zajac – čo, kde sa tam vzalo  

Peter Kováč – máme tu dáky geometrák  

Ing. Pavel Zajac – máme, Zuzana išla zobrať, tá desiatka tam nie je, lebo tá nebola zverejnená,  

Ing. Peter Sedláček – ja len, že ktoré to je, lebo ja som  

Ing. Pavel Zajac – to je ten predný, čo ste sa dohadovali, tá predná časť pred krčmou,  

Pavol Šimun – a bok bytovky 

Ing. Pavel Zajac – chodník od bytovky je celá jedna parcela, ale pred krčmou ste vytvorili dve parcely, je tam 

desiatka, je tam jedenástka a čiže desiatka nebola zverejnená, čiže tú odpredávať nemôžeme, tá tam ani nie je  

Ing. Peter Sedláček – tá tam nie je, len to hovorím, že ďalšie uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – ale je pripravené ďalšie uznesenie  

Ing. Peter Sedláček – to som nevedel, lebo som si to nevedel pozrieť, na internete neni lomeno šesť, lomeno  

Ing. Pavel Zajac – lebo na to je geometrický plán 

Peter Kováč – to som ani ja 

Ing. Peter Sedláček – to sa iba pýtam, čo je desiatka, nič iné sa nepýtam  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže momentálne sa to predáva bez tej druhej polovici, čo ide po chodník, hej, má ešte 

niekto nejaké otázky, ak nie poprosím uznesenie 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 10/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  skopírovať !!!!! 
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Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre poďme na bytovku, pani Babicová, teraz je vaša 

chvíľa 

Kamila Babicová – ja som sa chcela opýtať, že prečo je tá cena až taká vysoká, keď sme v roku dvetisíctrinásť 

odkupovali pozemok za bytovkou a ešte aj troška z boku a bola po tri eurá a teraz je až dvadsaťpäť eur, s tým my 

nesúhlasíme  

Ing. Pavel Zajac – pani Babicová, mali by sme postupovať v zmysle znaleckého posudku a hovorím, ja nemám 

problém pod bytovkou, aby sme vám vysporiadali za dve eurá, fakt s tým nemám problém, druhá vec je tá, že 

teda to ostatné je na poslancoch, ako sa rozhodnú, keď sa rozhodnú inak, tak sa rozhodnú inak, nech sa páči  

Kamila Babicová – to je dosť veľa 

Peter Kováč – ešte sa opýtam, hovoríš pod bytovkou, to, o ktoré parcely sa jedná,  

Ing. Pavel Zajac -  bytovka je iba parcela tristoštyridsaťsedem je to tristodeväť metrov štvorcových, to je pod 

bytovkou a ešte vedľa bytovky je kus parcely  

Kamila Babicová – parcelu sme teraz odkupovali, parcela je tisícdeväťdesiatšesť lomeno osem 

a tisícdeväťdesiatšesť lomeno sedem, sme teraz si dávali žiadosť na odkúpenie a tá už išla po dvadsaťpäť 

a parcela predtým, čo sme tam bola bytovka  a ešte za bytovkou tá bola po tri eurá, to bolo v roku dvetisíctrinásť  

Peter Kováč – čiže to je za bytovkou, či ešte aj časť bytovky  

Ing. Pavel Zajac – nie, tam je asi sa mi vidí, štyri parcely sú vlastne povedľa bytovky, hej  

Kamila Babicová – a tie už máme akože zaplatené, tie, bytovka a za bytovkou, teraz sa jedná len o tieto, čo sme 

si dokupovali, tam, kde je septik a pod tou garážou  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, otváram k tomu diskusiu, nech sa páči, otváram k tomu diskusiu 

Peter Kováč – aby sme si to upresnili, teraz schvaľujeme len časti, ktoré boli  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ten predaj sa doteraz nezrealizoval, fakt sa nezrealizoval, jedenkrát nám to vrátil 

kataster, že tam neboli podiely, keď sme doplnili podiely, potom to skrachovalo na tom, že jeden z účastníkov 

zmenil skrátka vlastníctvo a na tom to skončilo, hej 

Peter Kováč – čiže teraz potrebujeme znova  

Ing. Pavel Zajac – spraviť všetko, lebo tam sa zmenili úplne žiadatelia  

Peter Kováč – je to celé 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ten znalecký posudok vám povedal nejakú cenu, akú cenu vy určíte je to na vás, 

svojim spôsobom je to na vás, máte tam osobitný zreteľ a čo s tým spravíte je len na vás  

Peter Kováč – a teda tá, čo ste už odkúpili po tie tri eurá akože teda  

Kamila Babicová – to je zaplatené 

Peter Kováč – jaj, je to zaplatené a teraz nanovo toto schvaľujeme, hej  

Ing. Pavel Zajac – no musíme to, lebo ja to nemám ako dať do katastra, ako to tam dám 

Kamila Babicová – teraz by sa malo schváliť to, čo sme si dali tie parcely, čo sme si dali popred bytovku, to a to 

sa asi všetko do kopy a  

Ing. Pavel Zajac – pani Babicová, tam je uznesenie, kde figuruje Michal Rosenberger, ako môžeme Michalovi 

Rosenbergerovi predať tristoštyridsaťsedmičku, ktorá je pod bytovkou, keď on už tam byt nemá, musíme to zas 

spraviť od začiatku  

Peter Kováč – no, ale keď  už to vyplatili  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Peter Kováč – teraz, keď my im schválime vyššiu cenu, tak to doplatia, či ako  

Ing. Pavel Zajac – no musíme sa dohodnúť, veď ak, na to sme tu, aby sme sa dneska dohodli, hovorím 

momentálne je to v štádiu, že musíme to spraviť od začiatku, lebo sa zmenila vlastnícka štruktúra v bytovke  

Ing. Marián Benka – ten predaj pod tou bytovkou, keď sa nezrealizoval ............. 

Ing. Pavel zajac – pán Benka, máme ho schválený, ako to dám do katastra, keď tam figuruje Michal 

Rosenberger, ako to tam do toho katastra dám 

Peter Kováč – ale vy už ste ten pôvodný už schválili, alebo bolo schválené,  

Ing. Pavel Zajac – ja skrátka potrebujem mať nanovo uznesenie a bez toho uznesenia my to nevieme spraviť,  
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Zuzana Kútna – predtým bol vlastníkom jedného bytu Michal Rosenberger a teraz už nie je  

Peter Kováč – teraz musíme tú parcelu, čo už odkúpili  

Ing. Pavel Zajac – hovorím, je to na vás, keď poviete, že ostáva cena na tri eurá, zato zdvihnete ruky  a tým je to 

vyriešené 

Peter Kováč – no len vylúčil by som z toho to nádvorie a ten bok teda, to nové, lebo tam akože by bol precedens, 

že Mikimu sme to predali po dvadsaťpäť a im sme to znížili, rozumieš o čo mi ide a aby to bolo spravodlivé, tak 

len to, čo si už odkúpili, tak len to im dať za cenu, čo tam mali už odkúpené, teda to mali už vyplatené a toto 

ostatné je už na nich, či si to zoberú po tých dvadsaťpäť alebo nie  

Ing. Pavel Zajac – no však samozrejme 

Peter Kováč -  len neviem, ako ideme to tam 

Ing. Pavel Zajac – ako tam treba prerátať tú sumu, treba prerátať tú sumu, čiže, ak poviete, pani Babicová tu má 

tú zmluvu  

Peter Kováč – a keď nebudú mať záujem o ten pred a bok  

Ing. Pavel Zajac – tak je to verejné priestranstvo, do dneska sme vás pani Babicová nejako obmedzovali, ako ani 

za bytovkou ani pred bytovkou sme vás nijako neobmedzovali  

Peter Kováč – veď preto ti to hovorím, lebo ty to chceš prerátať tú sumu na všetky tie štvorce, hej  

Ing. Pavel Zajac – len zasa si treba uvedomiť druhú vec, dobre, že ten pozemok má tú hodnotu, 

Peter Kováč – má 

Ing. Pavel Zajac – tým, že chytíme a predáme im to za tri eurá, tým navýšime ich majetok, lebo reálna hodnota 

toho pozemku je tých dvadsaťpäť euro  

Peter Kováč – samozrejme, preto hovorím, že pod bytovku im to predajme za toľko, za koľko kúpili už reálne  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ale tam sú aj tie parcely za bytovkou, ale hovorím, toto je čisto na vašom rozhodnutí, 

keď poviete, že tá pôvodná zmluva teda platí, a teda bude tam cena tri eurá, tak bude tam cena tri eurá, druhá 

vec je tá, že tie pozemky, ktoré tam neboli, to je tá vedľa bytovky a pred bytovkou ako, keď povie bytové 

spoločenstvo, že to za túto cenu nechce, no tak zostane to verejné priestranstvo  

Peter Kováč – jasné, som za takéto  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Pavol Šimun – ja sa spýtam jednu jedinú vec teraz, mám to pred sebou a ja sa spýtam, za tri štyri sedmičku za 

pozemok pod bytovkou podľa kúpno -predajnej zmluvy bolo zaplatené 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Kamila Babicová – tri eurá 

Ing. Pavel Zajac – len my to teraz nevieme dať do katastra, lebo sa zmenila vlastnícka štruktúra, len nemám 

uznesenie 

Pavol Šimun – rozumiem, odvtedy ako sa to spravilo, sa to mohlo spraviť miliónkrát, to je druhá vec, ja osobne 

navrhujem, tri štyri sedmičku im predať, prijať uznesenie len na tri štyri sedmičku,  

Kamila Babicová – ale aj toto všetko 

Katarína Resutíková Mandyčevská – tieto štyri parcely vtedy predali v tej zmluve  

Ing. Marián Benka – to čo bolo  

Ing. Pavel Zajac – máte to v zmluve, v zmluve, to sú tie parcely za bytovkou,  

Pavol Šimun – prijmeme uznesenie len z dôvodu zmeny vlastníkov a vzhľadom k tejto kúpno- predajnej zmluve, 

čo teraz my po nich, keď raz je už vzťah uzavretý, zaplatené a teraz čo a chyba je čia teraz, ich, naša  

Ing. Pavel Zajac –ich, im sa zmenila vlastnícka štruktúra, no čo mám s tým spraviť, pozri sa, ja mám žiadosť na 

šesť ľudí, odrazu tých šesť, tí ľudia tam nie sú a nikto mi to ani neoznámil, nám to vrátili z katastra, prvý raz nám 

to vrátili, že tam neboli podiely, ale to je presne o tom, že viete, vypracovávame zmluvy my, viete, ja nie som 

právnik, to sme doplnili, a keď sme to doplnili, tak nám to vrátili, lebo už to neplatilo, lebo vlastníci tam už neboli 

a dneska to už ja nedokážem dať do katastra s inými menami  

Ing. Marián Benka – môj názor je taký, potvrďme to, za čo zaplatili podľa starej kúpnej zmluvy tie parcely a nový 

návrh, ak chcú kupovať, tak rozšírené, ak nie zostane to v majetku obce, ja si myslím, že tým pádom budete mať 
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konečne vysporiadané všetko, aby ste to mali na liste vlastníctva a v poriadku a nikto vám to nemôže predať, 

lebo vždy máte nárok na prístup k bytovke, takže tie tri metre je nezmysel, aby ste kupovali 

Peter Kováč – no zmysel to má, ak to chcú, len za tú sumu aká bola stanovená 

Kamila Babicová – no a to sme proti tomu, nikto nechce dať  

Pavol Šimun – ale my môžeme spraviť to, že v rámci kúpno- predajnej zmluvy, ktorá už je jednoducho, ten vzťah 

je uzavretý, my na základe toho, čo si ty povedal, sa zmenil vlastník a nemôžu zavkladovať, tak my na základe 

toho by sme mali prijať nové uznesenie s tým, čo je v tejto kúpno- predajnej zmluve s odôvodnením, že sa zmenil 

vlastník a dať to zavkladovať a hotovo, a ak sú tu ďalšie parcely, ktoré chceli kupovať, to nech si už rozmyslia, 

veď predsa my im nemôžeme za to, že sa tu niekoľko rokov čakalo, teraz povedať, že si niečo kúpili a teraz ešte 

dajte peniaze ak to chcete   

Zora Garajová – nechápem, keď hovorila, že pred šiestimi rokmi si dali žiadosť a vyplatili peniaze a ešte tam 

figuroval Michal Rosenberger 

Pavol Šimun – nerozmazávaj to Zorka, to je úplne zbytočné 

Ing. Pavel Zajac – a čo na tom je  

Peter Kováč – mali ísť s tou kúpnou zmluvou na kataster  

Zora Garajová – a teraz sa to rieši 

Pavol Šimun – ja dávam návrh, to čo povedal aj Marián Benka, odsúhlasme na základe kúpno- predajnej zmluvy 

nové uznesenie z dôvodu, že sa zmenil vlastník bytu a hotovo, nič viacej   

Ing. Marián Benka – len potvrdíme tú kúpnu zmluvu  

Zora Garajová – keď tam figuroval Michal, tak sa to mohlo vtedy 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak prichystáte takto uznesenie 

Pavol Šimun – mne praskne hlava, za hodinu môžete diskutovať  

Ing. Pavel Zajac – teraz tam máš všetko, vlastnícku štruktúru tam máš, hej, prepísanú  

Pavol Šimun – my potrebujeme jedinú vec  

Ing. Pavel Zajac – tuto iba zmeníš tie za tri eurá a vyškrtáš tie parcely, ktoré tam nemajú byť, a tým je to 

vyriešené  

Kamila Babicová -  desať deväťdesiatšesť lomeno sedem, lomeno desať, tie nie, tie by malo byť dvadsaťpäť euro 

a ostatné po tri eurá a tie sú už aj zaplatené, tie ostatné parcely  

Ing. Peter Sedláček – lebo tá sa rozdelila na polovice, polovica Mikimu a polovica im 

Peter Kováč – on to teraz delil nanovo  

Pavol Šimun – čiže môže to byť tak Kamila, že to, čo ste si kúpili, to vám odsúhlasíme a na ostatné sa budete 

zvysoka z balkóna hľadieť 

Kamila Babicová – áno, lebo to po dvadsaťpäť s tým nesúhlasia, ak by šla cena dole dajme tomu, ako bolo tri 

eurá ešte päť povedali, ja vravím za všetkých, nehovorím za seba, ale až dvadsaťpäť euro, nemáme to z čoho 

zaplatiť, nemáme toľko korún na účte spoločnosti, bohužiaľ je taká situácia, že sme sa vôbec v bytovke 

neskladali na spoločný účet ako je spoločenstvo a peňazí tam niet 

Pavol Šimun – môžem si k tebe sadnúť alebo k Zuzane, aby sme sa mohli nahlas rozprávať a vy sa rozprávajte 

o dačom inom  

Ing. Pavel Zajac – otváram diskusiu, neplánovanú, sme v majetku, kto chcel na záver niečo rozprávať, tak môže 

teraz  

Ivan Chládek – tak začnem ja, už to ide na nervy všetkým, ale prepáčte, chcem sa niečo spýtať a to sa týka 

rozpočtu a nechcel som to v tej hlavnej časti rozpočtovej sa spýtať, tak sa teraz spýtam, vieme a je všeobecne 

známe, že sa vyskytli isté nezrovnalosti v čerpaní výdajovej časti rozpočtu a neviem, a neviem ja ani nikto, že 

v akom je to stave, či už je to vyriešené alebo je to v riešení a že aké očakávanie, že kedy asi bude resumé 

vyslovené a že ako tie veci skončia máme tam ..............ktoré finančná komisia predložila a pani hlavná 

kontrolórka chce a je to v jej rukách a že, neviem, ja som nebol  

Ing. Pavel Zajac – Ivan zbytočne chodíš okolo horúcej kaše, ide o dvanáste stretnutie banských miest a obcí a ja 

iba ti odpoviem, aby som ti hneď odpovedal tak, ako som to povedal pani hlavnej kontrolórke, ja do konca roka to 
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vyriešim tak, že obec zaplatí len to, čo bolo v rozpočte, hotovo dovidenia, stačí taká odpoveď, čiže obec 

Ľubietová nedá viac ako tri a pol tisíc ktoré skrátka má dať a hotovo, stačí takto, aby si tu dlho zbytočne 

nerozprával  

Ing. Marian Benka – principiálne to nestačí, pretože mám správu hlavnej kontrolórky, kde sa hovorí o porušení 

zákona  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže podáte na mňa trestné oznámenie, dáte NKU, hocičo, dajte, čo uznáte za vhodné 

Ing. Marián Benka – budeme sa tým zaoberať, dneska sa bavíme o veciach, je jednoznačné, že ten rozpočet bol 

prekročený a čo máme na to povedať, prekročili ste to, porušili ste zákon, ja viacej fakt k tomu neviem povedať 

momentálne, neviem sa ani vyjadriť k tomu, že čo bude do konca roka, neviem, pretože do konca roka ešte nie je 

koniec roka, máme prekročené položky za november, ja som chcel zvolať možno aj ďalšie zasadnutie, aby sme 

tridsiateho decembra tam odsúhlasili úpravu rozpočtu tak, že tie položky, ktoré sú poprekračované sa 

doupravovali a uzavreli a ostanú len položky banícky deň a faktúra peter van, ihrisko, ktoré nebolo nikdy 

schválené, takže ako to sú dve veci, či do toho tridsiateho sa niečo udeje alebo neudeje, pragmaticky vravím, do 

dnešného dňa sa neudialo 

Ing. Pavel Zajac – ja na to zareagujem iba jednu vec už, zopakujem to, čo som povedal, ako vám hovorím ja do 

konca roka si veci vyriešim a čo sa týka iných vecí, pozrite sa, tu ste povedali, že máme ísť do projektov, hovorím 

ako za minulý, za tento rok dvetisícdevätnásť som ja, ako starosta obce, priniesol na rôznych projektoch viac 

peňazí ako obecné lesy Ľubietová, hej, ja som svojim spôsobom so sebou spokojný, lebo vyšli veci vďaka mojim 

kontaktom, mojim kamarátom tak a som spokojný, ja si dvanáste stretnutie vyriešim a som zvedavý, ako budete 

na budúci rok riešiť projekty vy, ktoré ste si dali do rozpočtu, lebo hovorím, ja skrátka takto ako pracujem, 

nebudem takto pracovať, lebo každý, každý, kto sem chodí, iba takto chodí a takto ukazuje a toto je zle, toto je 

zle, otočíme to, prosím vás, otočíme to, celé to otočíme, myslím si, že skrátka mali by sme sa držať všetkého, čo 

skrátka pôjde, rokovací poriadok, komisie a budete pracovať ako včeličky, obstaráte si, urobíte si,  

Bc. Jana Majerová – prosím ťa pekne, nerozprávaj tak, nerozprávaj 

Peter Kováč – počuj Paľo,  

Ing. Pavel Zajac – budeme sa tu zbytočne hádať, zbytočne, hovorím vám, nehnevajte sa, hovorím nikto mi za 

mnohé veci nepovedal ani ďakujem, ďakujem pekne, v poriadku, ja som na to zvyknutý, ale dobre, ale ďalšia vec, 

všetci máte možnosť chytiť a podať na mňa trestné oznámenie, zavolať aj NKU, môžete na mňa zavolať  

Peter Kováč – aký to je prístup Paľo, ja za toto ti ďakujem, že si toto vybavil, ale to, čo to teba stálo a čo to teba 

známosti stálo, to ja nemám skade vedieť,  mne to nepovieš, vieš, keby si prišiel na začiatku, vieš máme takýto 

a takýto projekt, viem to dáko potlačiť tam, urobiť, spraviť, neviem, čo povieš to všetkým, pozrieme, čo budeme 

vedieť, ja s tým nemám najmenší problém, toto sa ja napríklad teraz prvý raz dozvedám, ja to nemá skade vedieť 

Paľo  

Ing. Pavel Zajac – dobre, máme uznesenie, no tak tajte uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 11/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   

              odpredaj parciel KN C 1094/6 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 81 m2, KN C 1096/9 zastavané 

plochy a nádvoria, o výmere 50 m2 a KN C 1096/11 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 40 m2, pre firmu 

Bautrade-in s.r.o., so sídlom ul. Podlipa č. 555/15, Ľubietová, za cenu určenú znaleckým posudkom č.180/2019 

25,36 € za m2, celková cena je 4.336,56 €. Kupujúci zaplatí návrh na vklad do katastra nehnuteľností vo výške 

66,- €. Pozemok bezprostredne hraničí s budovou a pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe 

by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

 Zámer na odpredaj pozemkov a podmienky predaja boli schválené Uznesením Obecného  zastupiteľstva obce 

Ľubietová č. OcZ 4 – 13/2019 zo dňa 6.6.2019. 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, všetci ďakujem, ďalšie uznesenie je ohľadom tej 

tisícdeväťdesiatšesť lomeno desať, zastavané plochy a nádvoria, čiže zverejnenie zámeru na odpredaj, ak teda 

platí to, čo sa povedalo v pondelok, to je Bautrade 
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Peter Kováč – tí, čo tam neboli, to je to Mikiho hej, tie dva metre  

Ing. Peter Sedláček – som sa pýtal, som nevedel tých päťdesiatšesť štvorcov  

Peter Kováč – tam, čo to rozdelil, tie dva pozemky, pred krčmou sú rozdelené na dve časti, jedna sa mu dala 

a druhá zostala po chodník dva metre pre obec, a ktorá v podstate sme konštatovali, že nám je nanič, proste len 

tam aj ten vedľajší barák má po chodník, ani Miki to nebude môcť užívať plné, plnohodnotne a ani obec to nemá 

a ona tam nevie ani tie úpravy robiť, tak sme skonštatovali, že ak má o to záujem, predať až po chodník  

Ing. Pavel Zajac - dobre, má ešte niekto niečo k tomu, ak nikto poprosím uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 12/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   

predaj parciel KN C 347 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 309 m2, KN C 348 zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 74 m2, KN C 349 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 63 m2, KN C 1096/5 zastavané plochy 
a nádvoria, o výmere 84 m2 pre Štefana Babica, ul. Mlynárska č. 316/3, Ľubietová, podiel 1/1 Byt 1, 1. p. 
podiel 1/1 nebytový priestor, Silviu Rosenbergerovú, ul. Mlynárska č. 316/3, Ľubietová, podiel 1/1 Byt 3, 1. p., 
podiel 1/1 Byt 2, 1. p., Ivana Kútneho, ul. Mlynárska č. 316/3, Ľubietová, podiel 1/1, nebytový priestor, 
podiel 1/1 Byt 4, 2. p., Miroslav Kováč, ul. Mlynárska č. 316/3, Ľubietová, podiel 1/1 Byt 5, 2. 
p.podiel 1/1, nebytový priestor, Martin Čief a Tatiana Čiefová, ul. Mlynárska č. 316/3, Ľubietová, podiel 1/1 Byt 6, 
2. p., podiel 1/1 nebytový priestor, za cenu  uvedenú v KZ odsúhlasenej uznesením OcZ 22-3/2013 zo dňa 
26.6.2013 
Kupujúci zaplatí návrh na vklad do katastra nehnuteľností vo výške 66,- €. Pozemok bezprostredne hraničí 
s budovou a pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv 
k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.               
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za prosím vás, pán Benka je za, Jana Majerová, Jano Turčan a Peter 

Sedláček je za, proti Paľo Šimun, zdržal sa Katka Resutíková Mandyčevská, teraz je nájomná zmluva Róbert 

Pepich, Hendy Pepich tá cesta, hej, bolo to zverejnené, teraz je uznesenie na tú cestu, má niekto otázky, 

diskusia, nech sa páči, nemá nikto 

Pavol Šimun – len jedna otázka, to tých dvestošesťdesiat je tá cesta, tá, ktorá je na jeho pozemku 

Ing. Pavel Zajac – áno, to je na našom pozemku, to je naša cesta   

Pavol Šimun – no, to je prenájom  

Ing. Pavel Zajac – to je na našom pozemku 

Peter Kováč – on ju má doteraz v prenájme  

Ing. Pavel zajac – to je tá vyštrkovná, tá čo ide po plot  

Peter Kováč – on ju má v prenájme, akurát sme sa dohodli, že mu ju odpustíme ten nájom, tam bol nejaký alebo 

niečo také, že sa bude o ňu starať a tam sa mení iba tá suma sa mi zdá, nie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči  

Katarína Resutíková Mandyčevská  –uznesenie deväťdesiatdeväť rokov, že sa to dá na dobu neurčitú, tých 

deväťdesiatdeväť rokov, dá sa to 

Ing. Pavel Zajac – tak ako zmeňte to, chyťte, škrtnite a zmeňte to 

Katarína Resutíková Mandyčevská – minule ta to sa mi zdá zmenilo na neurčitú dobu, keď sa to zverejňovalo, 

však, mám to dohľadať 

Ing. Pavel Zajac – nemusíte to hľadať, ako sa skrátka tu dohodnete 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale, ako sme dali minule to uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – poviete, že tam bude neurčitú dobu a tým to bude vyriešené,  

Ivan Chládek – zmenilo sa to z tých deväťdesiatdeväť rokov na dobu neurčitú 

Ing. Pavel Zajac  - dobre, tak na dobu neurčitú 

Pavol Šimun – prepísať na dobu neurčitú  

Ing. Pavel Zajac – môžeme 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 13/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  odpísať uznesenie §§§ 



19 z 42 
 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, ďalšie uznesenie je obecné lesy nariekajú, že nemôžu ísť 

od 1.1. do hory, lebo im končí nájomná zmluva, keďže do rozpočtu ste dali šesť euro za vyťažený kubík, tak 

svojim spôsobom, tak to riešila aj tá zmluva, tak navrhujem, aby sme predĺžili tú zmluvu o rok, ak teda súhlasíte 

s tým, ak nie tak skúste navrhnúť nejaké riešenie, prosím  

Pavol Šimun – no, ja si osobne myslím, že ja by som to naozaj dal na tých desať rokov ako majú ....a my im 

predsa každý rok môžeme dodatkom k zmluve zmeniť nájom podľa toho, ako budeme potrebovať peniaze  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, predsa ste vy tvrdili, že teda to, čo nám napísalo NKU, že musíme mať nejaké pravidlá, 

tak sme zaviedli tie pravidlá a teraz povieš, ja som bol tiež toho názoru, že môžeme si každý rok spraviť dodatok 

k nájomnej zmluve a vybrať si z lesov, koľko uznáme, však sú to naše lesy, hej, ako ja v tomto smere nikdy som 

s názorom NKU nesúhlasil, ktoré naháňajú financie pre ministra financií a Slovenskú republiku, takže ale 

hovorím, vy ste to vtedy zmenili, že musíme mať nejaké pravidlá, dohodli sme sa na pravidlách, že šesť euro za 

meter kubický, ale ak poviete, že ideme vyťahovať viac, tak povedzte, že to bude osem euro a ja s tým akože 

nemám problém, povedzte pravidlá, ako pôjdu a mne je to svojim spôsobom jedno, ja len momentálne, lesáci 

nariekajú, že od prvého prvý nepôjdu do hory a čo s tým teraz, hej  

Pavol Šimun – majú pravdu, už sme to raz takto riešili, ale ja osobne si myslím, lebo to, čo nám NKU vyčítalo, 

bolo to, že sme spoplatňovali na konci roka podľa zisku prenajatej plochy  

Ing. Pavel Zajac – no a prečo by sme to nemohli robiť, však nám to zákon nezakazuje 

Pavol Šimun – no, asi hej  

Ing. Pavel Zajac – a ako nám to môže zákon zakazovať, keď na to sme dali do VZN tie plochy a do dneska ich 

máme tie plochy, ktoré obecné lesy užívajú, nie, tam išlo o to, že nesúhlasili s tým, že ten nájom sa menil, hej, 

s tým nesúhlasili,  

Ing. Peter Sedláček – že nebola pevná cena 

Ing. Pavel Zajac – áno  

Ing. Peter Sedláček – raz bolo tak a raz bolo tak, podľa toho, toľko 

Ing. Pavel Zajac – čiže momentálne hovorím, v rozpočte je šesťdesiattisíc euro, ja som sa pýtal Joža 

Rosenbergera povedal, že momentálne majú od taxátorov vytýčený etát na desaťtisíc kubíkov, čo presne sedí 

šesťdesiat tisíc, takže ako podľa mňa nemáme čo špekulovať, ja osobne navrhujem, aby sme o jeden rok predĺžili 

zmluvu, akonáhle budeme mať schválený plán starostlivosti o les, bude jasné čo, kde a ako, tak potom môžeme 

riešiť zmluvu, lebo aj tak vieme riešiť s prepáčením figu, lebo nevieme, lebo má určený akurát prvý rok, hej 

Pavol Šimun – no ja osobne si myslím, že to kľudne môžeme na tých deväť rokov, nech môžu robiť a my 

môžeme upraviť presne to, čo si povedal, keď budú mať hotový skutočný plán hospodársky, tak potom nech oné  

Ing. Marián Benka – my môžeme dať za prvých desaťtisíc a odstupňovať to, môžeme dať za prvých desaťtisíc 

toľko a nad desaťtisíc môžeme zvýšiť cenu  

Pavol Šimun – a to by sme museli zasa zmluvu  

Katarína Resutíková Mandyčevská – Janko je to ešte taká hora, žeby  

Ing. Ján Doboš – teraz je schválený na ten rok, a keď bude uzavretá úplná ........tak sa bude podávať 

Pavol Šimun – ale podľa mňa to by nebol problém dodatkom k zmluve, to už len  

Ing. Marián Benka – tých šesť euro za ten kubík je ......ale mohlo byť aj viacej 

Ing. Ján Doboš – ale aj do tej hory dačo treba aj vrátiť, lebo  

Ing. Marián Benka – ja si myslím, že môžeme dať kľudne na desať rokov  

Pavol Šimun – teraz bude dvadsať, dvadsaťdeväť na desať rokov  

Ing. Marián Benka – dajme to na desať rokov 

Ing. Pavel Zajac – dobre a teda, čo ideme prijať, aké uznesenie, že ideme robiť akože novú zmluvu  

Ing. Marián Benka – novú zmluvu, však je  

Ing. Pavel Zajac – no, ale tá nová zmluva neexistuje  

Ing. Marián Benka – čo 

Ing. Pavel  Zajac – je len stará zmluva 

Pavol Šimun – len stará zmluva  
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Ing. Pavel Zajac – čiže tú ideme predlžiť o desať rokov 

Peter Kováč – predĺžme to o jeden rok ako je, pripravili sa  

Pavol Šimun - ................desaťročný plán 

Ing. Pavel Zajac – však je desaťročný plán, len hovorím vám vlastne, tým, že ju predĺžime o desať rokov, budeme 

vlastne musieť upravovať tú nájomnú zmluvu, podľa mňa, keby sme mali výstupné údaje, ale hovorím, máme 

momentálne výstupné údaje na rok, čiže hovorím, Jožo Rosenberger povedal, že teda taxátory mu určili, že má 

etát desaťtisíc kubíkov, vy ste dali desaťtisíc do rozpočtu, čiže momentálne môžeme ísť podľa starej zmluvy 

a predĺžme ju o rok, akonáhle budeme mať celý plán starostlivosti o les, kde bude jasný aký bude etát, lebo ten 

nebude desaťtisíc kubíkov bude vyšší, tak skrátka potom chyťme a dohodnime sa, čo s tým, ale hovorím, mne je 

to jedno ak poviete, že o desať rokov predlžujete 

Ing. Marián Benka -.................hej, preto som sa teraz pýtal Janka, že koľko je tých adekvátne, lebo tiež potrebujú 

do tej hory dať a nemôžeme im vybrať viacej, ako do tej hory potrebujú dať, hej, čiže, keď si povieme, že tých 

šesť euro platí alebo šesť päťdesiat tak ok, aj sedem je ok, a to, že sa bude etát zvyšovať je úplne jedno, pretože 

etát je podľa vymerania a my máme od každého kubíka cenu tým, že tá zmluva bude na desať rokov, bude 

zohľadňovať etát, ktorý bude vystavený, čiže tento rok  prechodný, kúskovať to na rok nemá zmysel, hej 

Ing. Pavel Zajac  - dobre, nech sa páči, upravte uznesenie a čítajte  

Pavol Šimun – ja by som takto povedal, je ti predložený návrh na predĺženie zmluvy s lesmi do roku 

dvetisícdvadsaťdeväť, hlasujem najprv o návrhu a potom upravme uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže dávam hlasovať za to, aby sa zmluva s obecnými lesmi predĺžila do roku 

dvetisícdvadsaťdeväť, kto je za, všetci, nech sa páči, spravte uznesenie  

Pavol, Šimun – môžem čítať, Uznesenie OcZ 9 - 14/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová schvaľuje  odpísať uznesenie §§§ 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  kto je za, všetci, ďakujem, hore tá žiadosť Bautrade ohľadom toho, tej parcely oproti 

družstvu, päťstosedemdesiatštyri lomeno sedemnásť, tej vyčistenej, otváram diskusiu, na stretnutí sme sa 

dohodli, že teda to nepodporíme, teda nech sa páči, ak má niekto iný názor,  

Ing. Marián Benka – ja len zdôrazním, že bolo tam zmes staveniskového odpadu,  ktorý sme mali výhrady voči 

tomu, že vzniká skládka, potom sa to vyviezlo a za peniaze obce sa to upravilo, zhrnulo nanovo, stálo to nejakých 

tisícštyristo euro alebo koľko a zámer je ten, aby sa tam zasa ukladal stavebný materiál, pričom, ako som sa 

včera večer pozeral, ako som šiel okolo, tak zasa sa tam hromadia kopy nazbieranej zeminy, nazbieraného 

stavebného materiálu a práve na tej upravenej ploche, to znamená, ja si myslím, že ak to družstvo ako je, máme 

pre ľahký priemysel, pre haly a motorové vozidlá, nech to je, ale myslím si, že za občanov Podlipy, aby sa tam 

hromadili kopy materiálu, stavebného štrku a ja neviem čoho, treba  tu nájsť nejaké iné miesto, ja nemám nič 

proti nemu osobne, len si myslím, že tam to nepatrí, rozprávali sme sa o tom, že by tam bol odpad triedený, že je 

to risk áno, ale je to miesto, kde by ten triedený odpad mohol byť, pretože je to na kraji, je to prístupné pre 

každého občana a nemáme iné miesto, kde by sme tento triedený odpad riešili a budeme to musieť robiť z toho 

titulu, že nás únia do toho dotlačí a všetky zákony ......, takže nevidím dôvod, pretože sme zaplatili za úpravu 

nemalé peniaze a teraz by sme znova, znova by tam vznikali kopy a ešte legálne, lebo umožníme, aby sa tam 

skladoval stavebný materiál, ako z pohľadu mňa, za Podlipu určite nesúhlasíme, aby tam vznikali na tejto ploche 

odkladacie plochy ani nejaké parkovanie áut, nech využíva ten priestor, ktorý má k dispozícii a máme to 

zrovnané, zaplatili sme to, aby sa tam tie kopy stavebného materiálu a sutiny nezhromažďovali, to nemôže slúžiť 

ani na zhromažďovanie sutiny zo stavieb a búracích prác ani počas zimných mesiacov, nech si vyváža na 

skládky, tak ako má, ako to robia všetky stavebné firmy alebo porozmýšľajme, či mu na flóse nemôžeme aspoň 

čiastočne, aby mal tam ......zrekonštruoval niečo ....ale nesmie to byť skládka, ja neviem 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči pán Sedláček 

Ing. Peter Sedláček – môj názor poslanci poznajú, pre verejnosť presne tak, ako hovoril kolega Marián Benka, 

nemali by sme dopustiť, aby sa tam začalo znovu niečo navážať, pretože od februára v podstate riešime 

nepríjemnú vec s čiernou skládkou, na ktorú upozornili občania nie komisia životného prostredia, to chcem 

pisateľov na facebook upozorniť, nech hovoria pravdu, to je jedna vec, druhá vec, stalo sa to, že z rozhodnutia 
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okresného úradu odboru životného prostredia sa potentovali v úvodzovkách aj obec, pretože aj obec tam 

dlhodobo odvážala konáre a tak, ďalej v opatreniach uložili aj to, aby si to spratala aj obec, tým sa stalo to, že za 

obecné peniaze sme si spratali vlastný bordel, ale ešte aj bordel ctihodného občana, ktorého v úvodzovkách udali 

nie komisia životného prostredia ale občania obce Ľubietová, to len pre objasnenie faktov, ďalšia vec, pri tejto 

príležitosti chcem pripomenúť, že pán Mikuláš Kanďár nepísal, že koľko potrebuje z toho pozemku, či to chce 

kúpiť, či chce desať metrov, či chce päťdesiat metrov, či chce sto metrov, vlastní tam pozemok, na ktorý zasa 

naváža bordel ako Marián hovorí, neviem, ale je tam bordel, a chcem pripomenúť, že dlhodobo užíva parcelu, 

viac ako desať rokov oplotenú konštrukciou, ktorá je vedľa jeho pozemku, kde na ten účel, ako on spomína, štrky, 

piesky, ako chce pomáhať občanom, úplne hravo si to tam môže voziť a chcem pripomenúť, že tak isto vlastnícke 

vzťahy, respektíve nájomnú zmluvu na ten pozemok by sme mali riešiť už konečne po viac ako desiatich rokoch, 

to je všetko, jedná sa o parcelu deväťstotridsaťšesť o výmere tisícosemdesiatpäť metrov štvorcových je oplotené 

a nerieši sa to viac ako desať rokov  

Ing. Pavel Zajac – to nemáš pravdu, že sa nerieši, máme k tomu uznesenie, Ivan Kováč povedal, že zoženie 

naňho kupca, na tú parcelu, dodnes nikoho nezohnal, takže v tomto smere poprosím, ak niekto z vás vie, máte 

zohnať kupca na túto parcelu, to je úloha, ktorú si dalo obecné zastupiteľstvo, takže tak asi sa to rieši a hovorím, 

teraz poprosím uznesenie   

Pavol, Šimun – môžem čítať, Uznesenie OcZ 9 - 15/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová  za a.  berie na vedomie  žiadosť Bautrade-in s.r.o. Ľubietová o prenájom pozemku parc. KN   C 

574/17 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1425 m2. za  b. súhlasí   so zverejnením zámeru na prenájom 

pozemku parcely KN   C 574/17 zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1425 m2, v k.ú. Ľubietová formou 

priameho prenájmu. Záujemcovia predložia ponuky s uvedením ponúknutej výšky nájmu, ktorá nesmie byť nižšia 

ako minimálne vo výške 10% ceny určenej znaleckým posudkom 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za nikto, kto je proti všetci, ďakujem, Peter Blatnický, žiadosť o odkúpenie 

parcely 890 lomeno jedna, ja som sa tam bol pozrieť, pán Peter Blatnický chce v prvom rade pozemok, ktorý nie 

je náš, je Slovenskej republiky, a je to vlastne trojuholník medzi pánom Blatnickým, Kenickým a ešte tá jedna tá 

chatka malá na ceste, ja si myslím, že to nie je, akože to nie je vhodné to predávať, lebo ako čokoľvek sa tam 

bude robiť, tak s tým bude problém, no, takže nech sa páči, ja som urobil, priznám sa, kladné stanovisko, pani 

kontrolórka ako ho zmenila na nesúhlasné, takže  

Pavol Šimun – musí byť súhlasné, musí byť 

Ing. Pavel Zajac – ja som toto tiež tvrdil, pani kontrolórka povedala, že to nie je pravda 

Pavol Šimun – uznesenie musí byť kladné 

Katarína Resutíková Mandyčevská – na Šajbe majú záporné uznesenie  

Pavol Šimun – lebo teraz, keď my spravíme záporné a ten, čo bude proti, bude proti čomu  

Katarína Resutíková Mandyčevská – hej, to je také nelogické, no  

Ing. Pavel Zajac – takže si to upravte, ako uznáte za vhodné  

Ing. Peter Sedláček – podľa mňa súhlasí musí byť, musí byť kladné a hlasovanie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže, ak ste upravili záporné na kladné, tak prosím prečítať 

Pavol Šimun – a potom aj podľa toho hlasujte, aby ste vedeli 

Pavol Šimun – Uznesenie OcZ 9 - 16/2019 zo dňa 13.12.2019 čo sa stalo 

Katarína Resutíková Mandyčevská – žeby sme tým dali najavo nesúhlas, aby sa  

Pavol Šimun – už je to zmenené, obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová za A berie na vedomie žiadosť Petra 

Blatnického, Ľubietová o odkúpenie časti pozemku, parcela KN E osemstodeväťdesiat lomeno jedno, záhrada 

o výmere tisícštyristodeväť metrov štvorcových, za B súhlasí s predajom predmetného pozemku parcela KN E 

osemstodeväťdesiat lomeno jedno, záhrada o výmere tisícštyristodeväť metrov štvorcových z dôvodu, že na 

uvedenom  pozemku, aha  

Ing. Pavel Zajac – tak to upravte  

Katarína Resutíková Mandyčevská – viete, keby bolo že  
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Pavol Šimun – že na uvedenom pozemku vedie cesta a je strategická pre rozvoj obce 

Katarína Resutíková Mandyčevská – takže takto neprijmeme, keď tam bude, že s tým súhlasíme, ale keď tam 

bude,  že neprijmeme, tak potvrdíme, že s tým nesúhlasíme, to bude takto dobre, tak čo  

Tatiana Jancurová – môže byť takto formulované uznesenie 

Pavol Šimun – nie je to dobre napísané 

Ivan Chládek – potom bude negácia negácie  

Ing. Peter Sedláček –bože, my sme Hebreji 

Ing. Pavel Zajac – tak upravte to, dohodnite sa, ako to upravíte, aby to bolo dobre 

Peter Kováč – dohodli sme sa, že nesúhlasíme s odpredajom, čiže treba to tak  

Pavol Šimun – susedí tá parcela s ich pozemkom 

Ing. Marián Benka – mne sa zdá, že hej  

Ing. Peter Sedláček – Zuzi, ty si mala ten plánik  

Peter Kováč – chcem sa spýtať, k tej žiadosti pre pána Blatnického, toto je reál, pani Kútna, k tej žiadosti pána 

Blatnického, toto je reálna príloha, toto je reálne o čo žiadal, lebo on píše o časti, ale označil celú parcelu 

Zuzana Kútna – o časti, ale označila sa celá parcela, lebo nevedel koľko, záležalo na vás, že či mu to dáte celé 

alebo len časť  

Peter Kováč – no celé určite  nie,  

Zuzana Kútna – tam je pani Boboková, Dano Kenický 

Pavol Šimun – keď mu dáme hlas, tak musíme napísať celkom iný text dole pod   

Ing. Pavel Zajac – no dohodli ste sa, tak ako ste to napísali, tak potom vieš čo, ak to chcete tak, ako to bolo 

pôvodne, ako pôvodne tam bolo presne to, čo je na tom predchádzajúcom uznesení, súhlasí so zverejnením 

zámeru a toto tam bolo všetko 

Pavol Šimun – ale ja sa teraz pýtam, nesúhlasíme s predajom, a keď budeme proti, čo to znamená 

Katarína Resutíková Mandyčevská – že ste proti tomu, že nesúhlasíte  

Pavol Šimun – a keď som za, tak nesúhlasím  

Ing. Pavel Zajac – tak to vráťte do toho pôvodného, čo tam bolo napísané, že teda súhlasí so zverejnením 

zámeru  

Pavol Šimun – ale potom musíme všetko napísať, súťaž, toto  

Ing. Pavel Zajac – no však áno, ale tým, že zdvihnete ruku, že ste proti, tak tým pádom nebude ani súťaž ani nič  

Bc. Jana Majerová – nemáš uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – mám, idem ti ho vytlačiť to pôvodné 

Ing. Marián Benka - asi bude lepšie  

Bc. Jana Majerová – nemusíš, aj Tánička má  

Pavol Šimun – ďakujem veľmi pekne 

Ing. Peter Sedláček – toto prečítaj, ukáž  

Ing. Pavel Zajac – no to je kladné, to je kladné uznesenie  

Pavol Šimun – a prečo nie súťažou, pani hlavná kontrolórka  

Tatiana Jancurová – je obchodná verejná súťaž, alebo je dražba, alebo je priamy predaj 

Pavol Šimun – no, ale my to zamietneme a nebude nič  

Ing. Pavel Zajac – no, ani sa to nezverejní, ani sa to nezverejní  

Pavol Šimun – my to iba zamietneme  

Bc. Jana Majerová – to sa nebude ani zverejňovať, nič  

Pavol Šimun – a ak poslanci súhlasia, tak budú predávať, ale čo chceme predávať, keď vravíš Paľo, že to nie je 

naše 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale, ak zamietneme verejnú súťaž 

Ing. Pavel Zajac – ale ešte raz, pán Blatnický mi ponúka, čo vlastne chce kúpiť, on chce kúpiť niečo, čo nie je 

naše, jemu ide hlavne o tú časť, kde sú tie osiky a také, ale to je už Slovenská republika  

Bc. Jana Majerová – to vôbec nie je naše 
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Ján Turčan – takže to nie je vec vôbec opodstatnená 

Ing. Pavel Zajac – ale je tam trojuholník obce, je tam trojuholník obce, ale hovorím, ten trojuholník obce  je v 

tesnej blízkosti cesty a akonáhle by bolo treba rozšíriť cestu, čokoľvek tam ísť, tak idete po súkromných 

pozemkoch 

Pavol Šimun – tak ideme tak, ako si ty napísal s tou súťažou 

Ing. Pavel Zajac - no 

Pavol Šimun –  môžem čítať 

Ing. Pavel Zajac – áno  

Pavol Šimun – a teraz ja som sa stratil tuná, dobre  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 16/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová za a.  

berie  na vedomie  žiadosť Petra Blatnického, Ľubietová o odkúpenie časti pozemku parc. KN   E 890/1 

záhrada, o výmere 1409 m2.  za b.  súhlasí   so zverejnením zámeru na predaj časti pozemku parcely KN   E 

890/1 záhrada, o výmere 1409 m2., v k.ú. Ľubietová, verejnou súťažou a stanovuje cenu za predaj pozemku 

minimálne vo výške určenej znaleckým posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru 

obce na odpredaj pozemku.  Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva.   

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, nikto, kto je proti všetci, ďakujem a máme to za sebou, dobre ešte máme 

Ľubomíra Čiefa, hej, Ľubomír Čief, to je dole Hrnčiarska ulica, ako ide tam stavať dom a chce si kúpiť tú 

predzáhradku, na stretnutí sme sa dohodli, že určite nie až po cestu, ale zhruba polovicu, hej, čiže som tam 

zhruba napísal, že bude, zastavané plocha, bude po vypracovaní geometrického plánu, takže to poprosím 

stavebnú komisiu, aby si to ustriehla, vypracovanie znaleckého plánu tak, ako sme sa dohodli 

Peter Kováč – a dohodli sme sa tak, že nechávame na ten chodník alebo teda na tie výkopové práce koľko, 

dohodnime sa 

Ing. Pavel Zajac – boli tam zhruba štyri metre, tak polovicu 

Ing. Peter Sedláček – dva metre  

Ing. Pavel Zajac – či to už naviažete na Korduličovie plot alebo nenaviažete, to je už na vás, to musíte tam na 

mieste rozhodnúť, hej 

Ing. Peter Sedláček – Paľo, ale to pôjde do stratena, lebo keď sa chytíš Korduličovie plota, tak keby si šiel dva 

metre všade, tak nebude to rovno, vieš  

Ing. Pavel Zajac – no, ale to určíte geometrickým plánom, na to sa tam stretnú, na to sa tam stretnú, aby sa 

dohodli, hádam sa dohodnú, no lebo ja to nemám ako spraviť, lebo ja výmeru neviem a tým pádom musíme mať 

geometrický plán, nech sa ľúbi 

Pavol Šimun – a ja sa spýtam, on to odkupuje kvôli tomu domu 

Ing. Pavel Zajac – on to odkupuje kvôli tomu domu 

Ing. Pavel Zajac – nie, on tam chce mať tam ako predzáhradku, ale však to tam dajme do nejako, dajme to do 

podmienok, Peter počúvaš, že aby nevysunul potom dom 

Pavol Šimun – aby mohol potom vysunúť potom dom  

Peter Kováč – nie, že to chce, čo ja mám informácie, že to chce na parkovanie áut, že ako Miki svoje, ale dom 

má byť v týchto pôvodných miestach ako bola tá drevenica  

Ing. Pavel Zajac – aj ja mám také informácie 

Peter Kováč – ale s ním som sa osobne nerozprával, viem to len sprostredkovane, ale údajne 

Ing. Pavel Zajac – viem, že on dokonca tú novostavbu opiera o  

Peter Kováč – keď sa dohodneme, že súhlasíme vtedy, pokiaľ bude tá stavba zarovnaná s tými ostatnými 

stavbami, hej, a ten zvyšok sa mu predá, ak chce, aby mal aspoň kde to auto dať, lebo tam nemá že absolútne 

že kde, ani záhradu ani nič,   

Ing. Peter Sedláček – o Korduličov sa neopiera, tam je starý dom 

Ing. Pavel Zajac – ale nový projekt sa opiera o Korduličov dom 

Katarína Resutíková Mandyčevská – to sa nemôže tak robiť 
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Pavol Šimun –ja osobne si myslím, že keď mu dáme len dva metre, tak mu to nič nevyrieši, ak to chce naozaj len 

na parkovanie na to, veď predsa, keď si tam tú plochu upraví, tak tam parkovať môže  

Ing. Pavel Zajac – ale Paľo, keď čokoľvek bude robiť, lebo on podľa mňa, že ak chce spraviť jednu vec, dodržať 

tú uličnú čiaru a ten dom je vlastne, my tam máme na hranici pozemku a akonáhle chceme dodržať a stavebný 

zákon, že ak to zbúra, tak by mal byť dva metre vzdialený od cesty ako od pozemku, od hranice pozemku, no 

takže hovorím, že malo to mať minimálne dva metre ten pás, ale aby dodržal tú uličnú čiaru  

Ing. Marián Benka – ja si myslím, že mali by sme sa k tomu vrátiť až keď to zbúra 

Peter Kováč – už to má zbúrané, zbúrané to je a ja nevidím v tom problém, aby sme mu tie dva metre dali, my si 

tam miesto necháme, že ak chceme viesť už nejaké inžinierke siete alebo chodník, niekedy v budúcnosti, že tam 

tie dva metre vedľa cesty budeme mať a my mu predávame v podstate dva metre, nič viac,  

Katarína Resutíková Mandyčevská – aj tak ďalej s tým domom nemôže ísť  

Peter Kováč – nemôže, lebo ho nepustí stavebný zákon  

Ing. Pavel Zajac – no, čo ešte ideme diskutovať, či môžeme skúsiť to uznesenie  

Pavol Šimun – ja sa len jednu vec spýtam,  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – kto to dostriehne 

Ing. Pavel Zajac – a čo 

Pavol Šimun – to, čo sme tu teraz povedali 

Ing. Pavel Zajac – pôjde tam striehnuť stavebná komisia  

Peter Kováč – my čo môžeme dostriehnuť  

Ing. Pavel Zajac – ale minimálne doriešiť to, kde bude hranica, ako pôjde hranica 

Peter Kováč – dobre to sme sa dohodli  

Ing. Marián Benka – dorieši sa to potom ako predloží geometrický plán  

Peter Kováč – veď teraz to povedal, že my, my ako stavebná komisia budeme pri tom, keď bude sa vypracovať 

geometrický plán a my určíme, že potiaľto bude tá hranica a  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, skúsme ukončiť debaty a buď čítať uznesenie alebo neviem, alebo ideme na pivo 

už  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 17/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová za   

A. berie na vedomie  

žiadosť Mgr. Ľubomíra Čiefa Ľubietová o odkúpenie časti pozemku parc. KN C 1155/6 zastavané 

plochy a nádvoria, o výmere 7340 m2.   

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s budovou a pozemkami vo vlastníctve žiadateľa a predajom tretej 

osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody 

hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj časti pozemku parcely KN   C 1155/6 zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 7340 m2, v k.ú. Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej 

znaleckým posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po vypracovaní geometrického plánu a 

zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za  

Bc. Jana Majerová – ja sa chcem ešte, sedemtisíc akých sedemtisíc  

Peter Kováč – či tam nemá byť ešte doplnené, že  

Ing. Pavel Zajac – ale to je 

Pavol Šimun – určí sa geometrákom  
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Bc. Jana Majerová – to nie je možné 

Ing. Peter Sedláček –z tých sedemtisíc sa mu odmeria geometrákom dvadsať štvorcov, desať, päťdesiat 

Ing. Pavel Zajac – máme parcelu, ktorá má sedemtisícštyristo neviem koľko metrov a z toho sa vyčlení pätnásť 

metrov pre Ľubomíra Čiefa 

Bc. Jana Majerová – nevedela som, po cestu 

Pavol Šimun – nie po cestu, dva metre od jeho pozemku dokonca hovoria, že len v línii Korduličovie záhradky 

a keď je to v línii Korduličovie záhradky, tak to nie je viac ako meter dvadsať 

Ing. Pavel Zajac – to už je na stavebnej komisii, nech si to vyriešia, kto je za, prosím vás, kto je za prosím vás, 

ruky hore, dobre, piati boli za, kto je proti, zdržal sa, dvaja sa zdržali, Jana a Benka a ešte tu mám jednu vec a to 

je poľovné združenie Rúbane, zmluva o budúcej zmluve, Janík máš slovo 

Ing. Ján Doboš – ja by som sa chcel prihovoriť ako predseda spoločnosti našej, poľovné združenie Rúbane 

Ľubietová,  žeby ste nás vlastne podporili v plánoch, ktoré tu rozbehli, čo sa týkalo vlastne plánov, ale hlavne ide 

o aj pretrvávanie a rozvíjanie tradícií poľovných, tak isto aj kultúrno- spoločenská vlastne náplň, čo sa týka aj 

obci, ďalej sa venujeme a máme rozbehnuté aj ďalšie plány výchovy mladých vlastne krúžku priateľov 

poľovníctva, máme dačo rozbehnuté aj s krajom, aj cez ......... ohľadom tejto výchovy, jednoducho ide nám  o to, 

aby sme sa starali o túto dolinu, nielen o zver, ale aj o našich nasledovníkov a máme to tak nastavené, že ak 

členskú základňu, predovšetkým prijímame hlavne vlastne sú to domáci, aby sme to tu spravovali my, každý 

pozná dolinku a majú k tomu vzťah ľudia, aby sa nestalo to, ako poznáme kopu iných prípadov, že naskočí sem 

niekto úplne cudzí, ktorý nemá k tomu ani vzťah a jednoducho bude, teraz nejde len o peniaze, ale o ten 

dlhodobý vzťah, a vlastne za poľovné združenie sa tu môžem zaručiť, že budeme jednoducho, môžeme robiť aj 

tie nástupy ohľadom, čo sa týka aj s trubačmi, nemusíme ich presúvať na plaváreň, tam len kvôli tým priestorom, 

takže vieme tam parkovať a robiť tam s tou zverinou, ale ja by som navrhoval, že môžeme to presunúť aj do 

dediny, kde tie nástupy, lebo myslím, že je to myslím, že tie trubačské signály, čo sme rozbehli, tak sú zaujímavé 

aj pre  nepoľovnícku verejnosť, jednoducho my tu urobíme nástup, tak isto aj iné spoločenské akcie, čo sa týka 

plesu alebo čo, tu vám sľubujem a zaväzujem sa, že budeme robiť aj tú spoločenskú činnosť, lebo tá jednoducho 

ohľadom tejto poľovačky do dediny patrí a zvlášť do horskej dediny a netreba na to zabúdať a vlastne chcem 

poďakovať 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, my sme sa o tom rozprávali a zasa nebol vlastne nikto proti, žeby sme vás 

nepodporili, to je prvá vec, odznela jedna výhrada voči tým pätnástim rokom, ale ja som si pozeral zákon a to je 

vedené v zákone, takže aj tie tabuľky sú vlastne určené ohľadom nájmu, takže tam nemáme čo riešiť,  

Ing. Marián Benka – no, len Janko, aby sme to riešili nie tak, ako bola stará zmluva, že na jednej zmluva bude 

všetkých osem subjektov, kde máte združenie, ale s každým subjektom samostatne 

Ing. Ján Doboš – v pohode  

Ing. Marián Benka – lebo potom vzniká chaos a platnosť zmluvy nadobúda účinnosť posledným podpisom a to 

tak nevyhovuje, takže po jednom 

Ing. Ján Doboš – jasné  

Ing. Marián Benka – a druhá vec, ako moja výhrada bola, neviem aké máte stanovy ako združenie, ale je to 

o tom, aby to bolo pre ľudí z Ľubietovej, hej, lebo po tých poľovníckych združeniach sa v republike robí strašný 

bordel a kadekto hocikto sa motá a ja mám len takú otázku, kedy tu budeme mať menej medveďov  

Ing. Ján Doboš – k tomu chcem  zaujať stanovisko, vlastne my to máme aj tak nastavené, že jednoducho sa 

prijímajú len ľudia väčšinou sú to potomkovia stálych trvalých členov, jednoducho musíme omladzovať,  aj čo 

vlastne spomínal s tým krúžkom, sme to začali pred pätnástimi rokmi, keď malý Miško Belička povedal na súťaži 

to je borievč, to je malinčia a teraz už je to chlap, čo vlastne sa tomu venuje, tak to je, jednoducho tak, aby sme to 

zostali len naši domáci a čo majú k tomu vzťah, jednoducho k tomu nepríde, aby sem naskočil niekto druhý to sa 

môže dať aj do zmluvných podmienok , ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – pani poslankyňa, nech sa ľúbi 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja sa chcem spýtať na cyklotrasy, máme v poľovnom revíre cyklotrasy, 

takže 
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Ing. Ján Doboš – no máme  

Katarína Resutíková Mandyčevská – a ja som počula taký názor, že keď je spoločná poľovačka, že tam cyklisti 

bežia po ceste, pri ceste stoja strelci a po ceste idú cyklisti  

Ing. Ján Doboš – my keď máme tie väčšie poľovačky, čo sú hlásené spoločné poľovačky na lesnom úrade 

jednoducho, buď sa vyhlási, keď robíme tie časti okolo dediny alebo sa našla oficiálna cyklotrasa je možno 

hrebeňom Poľany, takže väčšinou po tých vrchoch sa nemotáme v hraničných častiach, a keď je takáto hlásená 

úradná poľovačka sa dajú jednoducho zákazy do hlavných vstupov dolín, že je upozornenie, že je spoločná 

poľovačka zákaz vstupu na vlastné nebezpečie, snažíme sa to riešiť aj sa vyhlasuje rozhlasom, alebo keď 

Katarína Resutíková Mandyčevská – dobre, super  

Ing. Pavel Zajac - dobre, má ešte niekto nejakú otázku, ak nie poprosím uznesenie 

Ing. Marián Benka – tie trubačské veci, čo riešite, tak je to veľmi pekné, v zimných a jesenných mesiacoch by  

Pavol Šimun – čo si vravel, nepočul som 

Ing. Marián Benka – tie nástupy  

Ján Turčan – na námestí, to ako 

Ing. Marián Benka – to je pekná vec 

Ing. Ján Doboš – máme to rozbehnuté, máme aj z našich radov, čo majú hudobný talent, oveľa ľahšie je to tých 

trubačov učiť, čo majú aspoň základné hudobné vzdelanie, lebo ja vlastne som to vymyslel, lenže jednoducho 

nemám na to ani toľko času ani hudobné nadanie, tak som to Lenke strčil a vlastne aj kamaráti, čo sú naši 

kolegovia tam z Heľpy, tak to skôr pochopia a nastúpi päť trubačov s lesnými rohmi, tak si myslím, že je to ako 

pekné  

Bc. Jana Majerová – super 

Peter Kováč – to, čo ste robili teraz, to bolo perfektné  

Ing. Marián Benka – ja sa ťa spýtam, tie medvede, kedy ich budeme mať menej a vlkov 

Ing. Ján Doboš – medvede treba ísť do Prešporka sa sťažovať, lebo ťažko sa dá hýbať s ochranármi, jednoducho 

to sa deje aj v Očovej,  

Ing. Peter Sedláček – zavez tam dákych piatich  

Ing. Ján Doboš – tam bolo jednoducho sedenie v Kútoch a tam im jeden starý horár povedal, ja vás zavriem do 

oplôtku ochranárom, lebo im  je život medveďa prednejší ako váš, keď sme to mali dva roky dozadu tie úhyny, tak 

som sa ich spýtal, či by riešili, keby človeka som tam našiel, či by toto urobili s človekom, my sme to museli 

zablokovať, čakať kým prišli z enviro kriminálky z Bratislavy, medveďa sme vyzliekali komplet, žiadna guľka tam 

nebola, mysleli si, že je to chémia, že ich trávime, jednoducho medvede si to medzi sebou samy vyriešili, mal 

doobrážané boky a hlavu, jednoducho to musíme riešiť cez ochranárov, lebo lov medveďov by sa mal dostať do 

nášho plánu, lebo vidíte aj vy, čo majú rekreačné zariadenia, tak ja, keby som bol majiteľ, tak stále som 

v Bratislave, každý týždeň, len nemá na to človek čas, príde k vám zákazník a motá sa vám ......tak, to je čo  

Ing. Pavel Zajac – no, myslím, že medveďov tu dneska nevyriešime, vráťme sa k budúcej zmluve 

Pavol Šimun – môžem čítať 

Peter Kováč – hej 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 18/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o užívaní poľovníckeho revíru, pre PZ Rúbane Ľubietová, v zmysle 

predloženého návrhu. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za všetci, ďakujem, tým sme skončili majetok obce, sme v bode rôzne, tam 

mám ja aspoň dve veci, čiže prvý bod je, poslali sme vám ako pani Briakovej ako výpoveď, s tým, že teda, ja som 

bol za ňou, že teda ako to uvažuje s tým, že pani Briaková nechce robiť konateľku, že kľudne ešte vydrží robiť 

majsterku pokým niekoho zaučí, ale skrátka už nechce robiť konateľku, prebehli tam nejaké veci, ktoré skrátka 

v rámci píly a ona to vysvetlila tak, že asi  takýmto štýlom, ja navrhujem, aby sme skúsili spraviť výberové 

konanie na funkciu konateľa obecnej píly, no ako neviem, otváram diskusiu k tomu  

Peter Kováč –čiže ona od prvého januára 
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Ing. Pavel Zajac – od prvého druhý  

Peter Kováč – od prvého druhý, hej  

Pavol Šimun – a to my stihneme tak rýchlo spraviť 

Ing. Pavel Zajac – ako pozrite sa, ona povedala, že kľudne potiahne a tým nie je problém, len ako mali by sme to 

začať nejakým spôsobom riešiť, a neviem ako inak to riešiť, len skúsiť spraviť výberové konanie na konateľa, hej  

Pavol Šimun – no  

Ing. Pavel Zajac – lebo hovorím, ona povedala, že ona nemá problém zostať ako majsterka, ale skrátka tú 

funkciu konateľa už skrátka nechce robiť 

Pavol Šimun – to nám, aspoň mne, je to jasné, spýtam sa, podmienky dáme tie, čo sme mali minule  

Ing. Pavel Zajac – myslím si, že áno, bolo niečo na nich závadné  

Pavol Šimun – nie, veď práve, dáme si aj dáky termín 

Ing. Pavel Zajac – ja by som povedal, že dajme si tak, ja by som povedal, že nech to v polke januára riešime, 

žeby sme to ešte teraz zverejnili a povedzme, že do nejakého pätnásteho januára nech dajú prihlášky a do konca 

januára vyriešime, ak sa nám teda podarí  

Pavol Šimun – ja by som poprosil ešte jednu vec, že keby si našiel tie podmienky, to určite bude priložené pri 

tých, keď sme minule a keby si to poslal všetkým poslancom, aby videli, mailom,  

Ing. Pavel Zajac – ja to mám určite v maily, takže ja to nájdem  

Pavol Šimun – no pošli im to, aby to videli, lebo nevedia, ak dakto bude mať dáke pripomienky, nech napíše a ak 

nie, tak nech sa páči  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto nejakú otázku, neviem Paľo, ak tam chceš dopísať ten termín, tak ako, 

ale ja osobne by som to tak videl, žeby sa to teraz ešte vyhlásilo s tým, že prihlášky by sa mali dať do nejakého 

pätnásteho januára a tak s tým, že v tých posledných dvoch týždňoch januára by sa to ako začalo riešiť, nejaké, 

nejaký pohovor, hej  

Ing. Peter Sedláček – ja by som dal do dvadsiateho radšej januára, tam bude jedenásť dní, skoro dva týždne ako 

ty hovoríš, lebo sviatky a vieš ako, no  

Pavol Šimun – tak dajme do tridsiateho prvý dvetisícdvadsať a hotovo, dovtedy to vyriešime  

Peter Kováč – ale toto je len podanie prihlášok do toho pätnásteho 

Bc. Jana Majerová – nešpekuluj 

Peter Kováč – ale výberové  

Pavol Šimun – ja by som to veľmi nešpanoval, lebo naozaj sú teraz sviatky, to dva týždne vám ujdú, príde 

začiatok nového roka a nebudete vedieť ako je desiateho januára 

Ing. Pavel Zajac -  január, ak januára sa dohodnime, že dvadsiatehoštvrtého to je v piatok a potom je ešte týždeň, 

tridsiatehoprvého je zase v piatok a v tom týždni by sme spravili výberové konanie 

Pavol Šimun – a keby sme sa dohodli s Briakovou, že ešte potiahne február a my dajme žiadosti do tridsiateho 

prvý  

Bc. Jana Majerová – nešpekuluj 

Pavol Šimun – a od prvého marca nech nastúpi nový človek 

Ing. Pavel Zajac – ako však tu ide o to, tu ide o to, aby sme to začali riešiť nejako 

Peter Kováč – my nepoznáme stanovisko tej pani Briakovej, vieš 

Pavol Šimun – poznáme, veď vraví, že ona potiahne  

Ing. Pavel Zajac – mne pani Briaková povedala, že ona nechce nejakých ľudí vždy učiť, že ona potiahne, čo bude 

musieť, hej, ale chce, aby sme to riešili 

Pavol Šimun – no tak mesiac 

Bc. Jana Majerová – no nenaťahuj to, dvadsaťštyri daj   

Peter Kováč – on chce čas, aby sa ľudia, aby mali možnosť 

Pavol Šimun – no dobre  

Bc. Jana Majerová – veď je to choré 

Ing. Marián Benka – to je čas a nemyslime si, že tu bude tridsať ľudí stáť v rade,  
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Pavol Šimun – termín dvadsiatehoštvrtého dvetisícdevätnásť  

Ing. Pavel Zajac – podanie prihlášok, hej a potom sa dohodneme, kedy bude výberové konanie 

Ing. Marián Benka – a napíš tam aj v prípade potreby opakovanie   

Pavol Šimun – to už uvidíme potom  

Ing. Peter Sedláček – ešte aj zverejnenie niekde  

Ing. Pavel Zajac – však ja to zverejním, v decembri to zverejním ešte, neviem, kde sa to dá zverejniť, ešte zistím 

Ing. Peter Sedláček – hlavne do takých odborných novín, čo čítajú 

Ing. Pavel Zajac – to sme aj posielali vtedy tam, poďme uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 19/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  vyhlásenie výberového konania na funkciu konateľa Obecnej píly Ľubietová s.r.o., termín podania 

prihlášok 24.1.2020 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem a potom tu máme plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky, pani kontrolórka, skúste nám k tomu niečo povedať, celý večer ste bola ticho   

PhDr. Tatiana Jancurová – predkladám vám plán kontroly na prvý polrok dvetisícdvadsať, tematická kontrola 

bude zameraná na evidenciu hrobových miest, označenie kontrolovaného subjektu obecný úrad Ľubietová za rok 

dvetisícdevätnásť, cieľ dodržiavanie zákona o pohrebníctve a prevádzkového poriadku pohrebísk na území obce 

Ľubietová, druhá časť kontroly čerpanie rozpočtu na položke ekonomickej klasifikácie, materiálu kontrolovaný 

subjekt obecný úrad Ľubietová, kontrolované obdobie rok dvetisícdevätnásť a cieľ kontroly dodržiavanie 

hospodárnosti s verejnými prostriedkami v zmysle zákona a rozpočtových pravidiel verejnej správy, druhá časť 

kontroly, bežná činnosť  

Ing. Pavel Zajac – dobre, otváram diskusiu, má niekto niečo, tak poprosím uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 - 20/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   Správu o vykonanej kontrole hlavnou kontrolórkou obce za 2. polrok 2019 

Ing. Peter Sedláček – nie, nie, nie to máš nejaké blbé uznesenie, plán kontrolnej činnosti  

Bc. Jana Majerová – plán činnosti  

Pavol Šimun – aj také mám  

Ing. Pavel zajac – no tak skúsme uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 – 20/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2020 podľa predloženého návrhu 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ja sa už iba spýtam, to poverenie tam nemusí byť  

PhDr. Tatiana Jancurová – nie 

Ing. Pavel Zajac – nie, dobre, super, nech sa páči, sme v rôznom v diskusii 

Pavol Šimun – a správa  

Ing. Pavel Zajac – jaj, dobre, nech sa páči, takže môžete, lebo ja také uznesenie nemám, takže   

Pavol Šimun – ale máš, veď som ho pred chvíľou čítal 

Ing. Pavel Zajac – ale ja ho nemám, dobre ty si ho čítal, ale ja ho nemám, dobre, nech sa ľúbi   

PhDr. Tatiana Jancurová – prekladám vám správu o vykonanej kontrole za druhý polrok dvetisícdevätnásť, ktorá 

má dve časti, prvá zverejňovanie objednávok, faktúr a zmlúv, čiastková správa bola zaslaná dvadsiatehoprvého 

októbra, tam som zasielala aj tú správu, kde bola druhá časť kontroly, ktorá sa týka stretnutia banských miest a 

obcí  v obci Ľubietová, zmenil sa zákon, spomeniem, o finančnej kontrole a audite, ktorý zmenil proces, tým, že ja 

už vlastne nedávam návrh opatrení na základe záverov, ale kontrolovaný subjekt, čiže ja dávam len odporučenia 

a žiadam kontrolovaný subjekt, aby mi dal opatrenia na základe zistení, ktoré som zistila, takže aj tá forma správy 

je trošku iná vzhľadom na zmenu zákona, prvá časť kontroly, spomeniem len tie záverečné zistenia, ktoré boli, 

prvá časť sa týkala zverejňovanie objednávok, faktúr a zmlúv, závažné problémy k zisteniam a v uvedenom bode 

konštatujem porušenie právnych predpisov zákona o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov, boli prijaté štyri odporúčania, ktoré prečítam, keďže nemám návrh opatrení, tak ich prečítam, 

keď mi nepríde návrh opatrení, tak ja také odporúčania budem formulovať ako opatrenia, takže prvé odporúčanie 

bolo na zverejňovaných objednávkach a faktúrach uvádzať všetky informácie uvedené v rozsahu § 5 písmena c 
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o slobodnom prístupe k informáciám a zverejňovať všetky faktúry vrátane zálohových, zverejniť a zverejňovať 

všetky zmluvy podľa paragrafu o slobodnom prístupe k informáciám a to bezodkladne po uzavretí zmluvy a po 

vykonaní záverečnej finančnej kontroly, zaviesť centrálnu evidenciu všetkých uzatvorených zmlúv z dôvodu 

prehľadnosti, systémovosti, druhá časť kontroly stretnutie banských  

Ing. Marián Benka – kto má zodpovednosť 

PhDr. Tatiana Jancurová – starosta obce, vždy  

Ing. Pavel Zajac – za čo starosta obce nie je zodpovedný, za čo  

PhDr. Tatiana Jancurová – druhá časť kontroly stretnutie banských miest a obcí v obci Ľubietová, záver ku 

kontrolným zisteniam, k uvedenému konštatujem porušenie právnych predpisov zákona o obecnom zriadení 

a zákona o rozpočtových pravidlách a územnej správe, čím došlo k porušeniu finančnej disciplíny  podľa zákona 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy, bolo doporučené jedno odporúčanie, a to nezaväzovať sa k výdavkom 

bez potrebnej úpravy rozpočtu ...................v l o ž i ť, všetko, ďakujem, zodpoviem otázky ak sú nejaké  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, diskusia, nikto, tak  

Peter Kováč – či sme prijali tie opatrenia, čo sa týka tej evidencie, na základe toho zistenia  

Ing. Pavel Zajac – hovorila to, že akonáhle sa skrátka prijali opatrenia, tak toto sa preklopí do opatrení  

Ing. Marián Benka – ja si myslím, že tie opatrenia sú tie, ktoré príjmu návrhy opatrení to je len textácia formálna, 

ktorá plynie z povinnosti zo zákona a tá základná položka nebola dodržaná, teraz ako mňa by skôr zaujímalo, 

okolo toho, že prečo sta na to nenapísali pripomienky a prečo návrh na opatrenie neprišiel z vašej strany, ale 

vravím, nechcem to rozmazávať, pretože je to jasne povedané, že to bolo porušené, ale ako mali sme 

prekročenie rozpočtu, ktorý sme riešili za rok dvetisícosemnásť, tak isto sa mali prijať opatrenia, zo strany 

zastupiteľstva sa prijali opatrenia....investičných výdavkov a vecí, ktoré riešime a snažíme sa predchádzať  tomu, 

aby k defektom rozpočtu nedochádzalo, ale toto je zásadná vec, ja by som tiež možno z vašej strany prijal 

vysvetlenie, ako to chcete riešiť, lebo do dnešného dňa sme nepočuli riešenie, ako bude tá záležitosť vyriešená, 

tie informácie nejako meškali  

Ing. Pavel Zajac – dobre, môžem na to zareagovať, spravím presne to, čo som vám už povedal dneska, hej, 

spravím presne to, že skrátka chcem, aby niekto z vás priamo bol účastný a riešil tie investičné akcie, lebo ono 

sa to nezdá, ale hovorím, skrátka, mnohé veci sa tam riešia za pochodu a nech sa páči, nech niekto z vás to 

rieši, aby som to nebol iba ja, lebo to sa inak riešiť nedá, viete ako, niekto niečo robí, a teraz odrazu niečo 

vyskytne sa a teraz ja mám rozhodnúť,  

Ing. Marián Benka – ale riešili sme investičnú komisiu,  

Ing. Pavel Zajac – ale pán Benka, to je presne o tom, vy mi dáte človeka, ktorý bude na túto jednotlivú akciu 

zodpovedný, ja skorej budem s ním veci konzultovať, ja s tým vôbec nemám žiadny problém,   

Ing. Marián Benka – ale evidentne máte  

Ing. Pavel Zajac – ale tak mi povedzte koho, vy prídete  

Ing. Marián Benka – máte investičnú komisiu, stavebnú komisiu  

Ing. Pavel Zajac – povedzte mi konkrétne koho 

Ing. Marián Benka – veď to všetko nebeží zo dňa na deň alebo z minúty na minútu  

Ing. Pavel Zajac – pán Benka, stavebné veci väčšinou bežia z minúty na minútu, potrebujem vedieť, teraz sa 

vyskytlo toto, ja potrebujem to vyriešiť, tak povedzme, že prídete do dvadsať štyri hodín, do štyridsaťosem hodín, 

mne je to jedno dokedy prídete a ja budem musieť stavbu zastaviť a povedať, že musíme počkať, kým príde tento 

a tento človek a ten povie, či áno, či nie, no ako si to predstavujete pán Benka, to sa inak nedá robiť, to sa inak 

urobiť nedá  

Peter Kováč – rozprávame sa o niečom inom 

Ing. Pavel Zajac – akože sa rozprávame o niečom inom, nie, teraz si zoberte, že teraz sa vybúrali staré okná a na 

vrchu je kastlík, a nie je tam preklad, teraz sa to bude musieť doplniť nejakým polystyrénom, lebo o tom nikto 

nevedel 

Peter Kováč – no a aký je to problém  

Ing. Pavel zajac – tak dobre, niekto z vás musí prísť a povedať, že áno takto sa to urobí  
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Peter Kováč – no, nie, to stačí, keď to oznámiš niekomu, teraz ja to prvý raz počujem, kto o tom vie, tak stavebná 

komisia je Zdeno Urva,  

Ing. Pavel Zajac – tak stavebná komisia, v poriadku nemám s tým žiadny problém,  

Bc. Jana Majerová – niekto by o tom mal vedieť 

Peter Kováč – veď sme sa rozprávali  

Pavol Šimun – ja osobne si myslím, že keď tu takýto problém vznikne, napíšeš mail, príďte, je takýto problém, 

verím tomu, že z tých deviatich poslancov sa nájde minimálne jeden, ktorý príde  

Ing. Pavel Zajac – dobre, super 

Pavol Šimun – ja v tom nevidím problém,  

Peter Kováč – roznesieš tú zodpovednosť, takto je to samozrejme vždy na tebe,  

Ing. Pavel Zajac – v poriadku, čiže toto budú opatrenia  

Pavol Šimun – môžem, a keď boli na obhliadke, tak nevideli, že sú tam tie kastlíky ,  

Ing. Pavel Zajac – ale videli, ale bolo to zalatované, boli tam drevené, bolo to drevené, boli tam lišty, tak ako čo 

idem za tým, ako pozrieť, či je to na betóne, či je tam bolo vzduchoprázdno  

Peter Kováč – dobre, môžeme to tam ísť pozrieť,  

Ing. Marián Benka – to je v pohode, ale riešime evidenciu zmlúv, ktorá bola chybná, čo tam bola chyba, že 

nebola zverejnená zmluva, kde pani Lamperová nemala za euro prenajatý pozemok, tak dobre, to pri tých 

obrovských množstvách ako skrátka to, ako ďalšia vec, na toto máme program, ktorý zverejňuje faktúry, ak niečo 

tam chýba, tak hovorím, niečo sa tam preklápa z dekomu, pokiaľ ja tomu dobre rozumiem, preklápa sa to 

z dekomu z účtovníctva tam do zverejňovania, tak čo s tým mám ešte urobiť,  

Peter Kováč – nič, len toto povedať, že vznikla tam takáto a takáto chyba a vybavená vec a nebolo by sa to 

riešilo 

Bc. Jana Majerová – povedzte to riadne, veď ide len o evidenciu, keď sa bavíme o evidenciu zmlúv, akú 

evidenciu si predstavujeme,   

PhDr. Tatiana Jancurová – evidenciu, že  keď sa vkladá do systému tak systém 

Bc. Jana Majerová – dobre, to je jedna vec, hej 

PhDr. Tatiana Jancurová – čiže, keď sa tá zmluva nevloží do systému, ktorý automaticky priradí číslo, tak tam je  

Bc. Jana Majerová – normálne si vyrobiť nejaký excel a evidovať to, ja som to vravela už dávno, že všetky zmluvy 

treba takýmto spôsobom evidovať,  

Zuzana Kútna – Monika má fascikel, má tam a štvorku a tam má popísané  zmluvy 

Bc. Jana Majerová – ale ja som myslela, že v počítači si urobím nejaký priečinok  

Ing. Pavel Zajac – ale my všetky zmluvy evidujeme v papierovej forme  

Bc. Jana Majerová – ale to nie je žiadny problém, na to sa dá nabehnúť, ja si myslím, že toto je najmenej, 

evidenciu zmlúv, to je najmenší problém 

Ing. Pavel Zajac – ale, ak čakáte, že to bude robiť starosta, ja to robiť nebudem  

Bc. Jana Majerová – to nie je starostova práca  

Ing. Pavel Zajac – takže asi tak, hej a hovorím toto ja s tým nemám problém, dobre teda mailom všetkým, mailom 

všetkým  

Pavol Šimun – áno to bude najlepšie a kto bude najbližšie dostupný príde a dohodnete sa a hotovo 

Ján Turčan – samozrejme, ten človek musí dať odpoveď, že príde  

Bc. Jana Majerová – no jasné  

Ján Turčan – alebo povie, že nepríde a potom je to na starostovi  

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec, a ďalšia vec, povie, takto sa to vyrieši a potom sa ma zastane 

Peter Kováč – jasné 

Ing. Pavel Zajac – nie, že povieme, že takto sa to vyriešilo a potom  

Ing. Marián Benka – pán starosta, aj keď sa riešil banícky deň, tak som sa vás pýtal, treba niečo schváliť 

v rozpočte, povedal ste mi, že nie  
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Ing. Pavel Zajac – pán Benka, ako pozrite sa, aj som si dal žiadosť na desaťtisíc, schválili ste mi tri a pól, hovorím 

ako dobre, tak čo mám spraviť, nič, čo s tým môžem ja robiť, nič  

Ing. Marián Benka – sám ste hovoril, že bude dotácia,  

Ing. Pavel Zajac – však bola, sme požiadali, NPÚ sme požiadali, pána podpredsedu a dokonca ešte mám nárok 

znova na to žiadať pána podpredsedu, dúfam, že teraz mi to prejde, no, tak, čo mám na to povedať, ako ja 

hovorím, tiež vám môžem povedať iba to, čo ja robím, tak ste videli, že tie dotácie som podal, bohužiaľ, tak ako 

dopadli, tak dopadli, tak čo s tým mám urobiť, no, hovorím toto, čo som ja povedal predtým, v tej prestávke, 

hovorím, platí to, čo stále platí, hotovo a čo vy s tým ďalej urobíte, ako nech sa páči, urobte s tým, čo chcete, 

všetci na to máte plné právo, hej, čiže to je asi tak a hovorím tieto opatrenia, to je ako, hovorím, ja si osobne 

myslím, poviem za tritisíc idete, povedzme, robiť tie chodníky v tom cintoríne, som strašne zvedavý, ako to ideme 

za tých tritisíc zvládnuť, strašne som zvedavý a hovorím, teším sa na to, no dovidenia  

Bc. Jana Majerová – no krásne 

Peter Kováč – ja mám na to taký názor, že tritisíc je smiešna suma, hej, ale tam je to, čo sme sa na začiatku 

rozprávali, že bolo by dobré, kebyže tu vybudujeme si nejakú, nejakých ľudí, partiu dvoch, troch, čo by 

svojpomocne pomaly robili hej, to sme na začiatku konštatovali, všetci boli za, to aj ty si mi povedal, že si nie proti 

tomu a to sa nezrealizovalo, čiže svojpomocne reálne nevieme urobiť nič, akurát tak možnože pozametať, jasné, 

že tie tri tisícky, keď to chceme robiť verejným obstarávaním, tak nám vyjde tak maximálne meter chodníka, čiže 

čo sa dá robiť svojpomocne, čo sa nedá, samozrejme treba to alebo využívať našich ľudí, Maťo Garaj a tí, čo to 

vedia urobiť 

Ing. Pavel Zajac – ale veď Maťa Garaja sme chceli použiť, ale Maťo Garaj ako nebol v stave položiť jedny 

obrubníky, keď majú sezónu, tak nestíhajú, veď ja  to tiež chápem, že on má dôležitejšie zákazky, 

Peter Kováč – a ja tiež chápem, že nemôžeme ho volať sem, že chceme tu päť metrov chodníka, tiež sa vykašľal 

a zapýta si, samozrejme, on má náklady iné, a keď má tam dvadsať chlapov a tam šesť, tak neviem čo   

Ing. Pavel Zajac – zbytočne to takto teraz riešime, ako ja budem rád, keď budete viac spolupracovať na to ako, 

ako sa bude robiť, úplne super, úplne super, len mňa potom zarážajú také veci, že tuto Peťo povie, že pred 

mesiacom ste sa bavili o tom, o rozpočte a ja sa dneska ráno dozviem, že v rozpočte je stotisícový úver, to sa, to 

je trošku nefér voči mne, ale dobre  

Peter Kováč – ale Paľo, ja som sa to dozvedel tak ako ty 

Ing. Pavel Zajac – to je o komunikácii, to je o tom, aká je z vašej strany komunikácia ku mne, nulová tak ako 

dobre,  

Peter Kováč – počuj, o nič viac sa nerozprávam s nimi ako s tebou  

Pavol Šimun – ako keby sme nechodili na stretnutia 

Ing. Pavel Zajac – dobre, máme rôzne, sme v diskusii, či v rôznom, či kde sme, ešte sme v kontrolnej činnosti, 

môžeme pokračovať,  

Pavol Šimun – ešte sme neukončili 

Ing. Pavel Zajac – viem  už som sa opravil, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja si myslím, že nie celkom dobre hovoríš, pretože my sme poradný orgán, a ty si starosta, 

ktorý za to berie plat a pekný plat, to znamená, že tá zodpovednosť je na tebe a to, že sa použije, posledný 

prípad okná, tam sme povedali, že to bude stáť toľkoto a toľkoto, keď sa preukázalo, že nemôže sa to do tých 

pätnásť, proste vznikol nejaký problém, ty si mal spraviť ako starosta maximálne to, aby si sa do tých pätnástich 

zmestil, hej a ak sa to nedá, tak potom budem komunikovať s poslancami, počúvajte, urobil som toto a toto, 

jednoducho do pätnásť sa nezmestím, bude to pätnásťtisíc dvadsaťšesť aj dvadsať centov, nikto ti neodtrhne 

hlavu, to je jedna vec, ale ty si manažér, ty si starosta obce, ja za to neberiem plat, ty berieš plat, to je jedna vec 

a druhá vec, čo sa týka baníckeho dňa, to nie je potade, že sa minulo peňazí, neviem koľko a že my sme ti 

neschválili, zasa sme boli roztrepaní po facebooku a neviem kde, že my sme ti neschválili deb poslanci, to či ti 

vyšlo alebo nevyšlo to si mal vedieť dávno predtým, a keď ti to nevyšlo, tak si sa do takej akcii nemal vôbec 

púšťať za prvé, za druhé tie peniaze, ktoré si neoprávnene minul, neoprávnene minul, pretože neboli 
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rozpočtované, ty si ich v podstate obci ukradol alebo prefinancoval si niečo, nieže čo sme nechceli, ale na čo sme 

nedali súhlas poslanci, tak načo potom poslanci sú,  

Ing. Pavel Zajac – a to si myslíš, že ja tie peniaze mám doma  

Ing. Peter Sedláček – ja nehovorím, že ich máš doma  

Ing. Pavel Zajac – takže som ich ukradol, hej, dobre a myslíš si, že ich mám doma a ideme sa baviť o tom, že 

som ich ukradol, ja hovorím, ja nechcem toto riešiť,   

Ing. Peter Sedláček – sprosto sa chytáme za slovíčka, ja som ti povedal, že ty si zaplatil určité veci, na ktoré si 

nemal, na ktoré si nemal, ty si mal zaplatiť 

Ing. Pavel Zajac – Peter, ja sa ťa spýtam, ak na konci bude tam len tých tri a pol tisíc, čo mala dať obec, bude to 

tam, bude to takto, ako to má byť, hovorím, ja stále mám na to právo, že na toto môžem použiť rezervný fond, 

tým, že to do konca roka vyrovnám, ak skrátka to vyrovnám, tak skrátka sú všetky veci v poriadku, čo vy si s tým 

spravíte potom, spravte si s tým, čo chcete 

Ing. Peter Sedláček – tri a pol tisíc malo byť vyrovnané do tridsiatehoprvého piaty a  

Ing. Pavel Zajac – Peter, urobte si s tým, čo chcete, lenže vy skrátka, to je presne o tom, vy neriešite nič, 

momentálne nič, skúste si vybaviť jeden projekt a potom prídete na to, že koľkokrát vám 

Ing. Marián Benka – ja som si skúšal vybaviť jeden projekt 

Ing. Pavel Zajac – a ako to dopadlo  

Ing. Marián Benka – a ako to dopadlo 

Ing. Pavel Zajac – no a ako to dopadlo, však sa pochváľte 

Ing. Marián Benka – škola stojí zateplená, nie 

Ing. Pavel Zajac – ktorá škola zateplená 

Ing. Marián Benka – no táto, nie  

Ing. Pavel Zajac – táto, hej, no však dobre, a čo ste tým chceli povedať, ale prečo vám nevyšiel kultúrny dom, 

prečo vám nevyšiel, prečo vám nevyšla detská hasičňa, prečo vám nevyšla,  

Peter Kováč – lebo sme to neskoro dali, nie  

Ing. Peter Sedláček – pretože sme nestihli podať projekt presne do termínu, ale my sme mali snahu 

Ing. Pavel Zajac – no, Peťo lenže vy si myslíte, že dneska tie peniaze, ako sa hovorí v rádiu, takto ležia na ulici, 

len treba zbierať, nech sa páči, zbierajte, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja viem, ja viem veľmi dobre o čom to je a preto hovorím presne toto, čo som povedal a za 

tým si stojím, ty nám tu plačeš, že musíš riešiť jedno, druhé tretie, vieš čo riešia iní, ostatní 

Pavol Šimun – vo svojich zamestnaniach 

Ing. Peter Sedláček – a ja si nemôžem zobrať jedného, druhého, desiateho a ty mi povedz ako to mám spraviť, 

keď ja spravím zle, tak zomrú ľudia, ty minieš peniaze sproste,  

Ing. Pavel Zajac – sproste 

Ing. Peter Sedláček – áno  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, dobre,  

Ivan Chládek – no, môžem ešte ja k tomu baníckemu dňu,  

Ing. Pavel Zajac – no nech sa ľúbi  

Ivan Chládek – no, stalo sa niečo, čo by sa v serióznej, normálnej rodine stať nemalo, samozrejme na čele so 

starostom, ktorý pozná zákony, tak všeobecne záväzné predpisy, interné predpisy, to znamená smernicu 

o hospodárení s finančnými prostriedkami, však a samozrejme vieš, čítaš ju, podpísaná je tebou, samozrejme 

vieš, že sú tu nejaké rozpočtové opatrenia, že musíš, musíš proste rešpektovať toto s tým, že až ty chceš tie 

prostriedky mimo rozpočet, čo nie sú rozpočtované, neboli schválené, musíš to ty požiadať o schválenie 

zastupiteľstvo a to buď schváli alebo neschváli, ty nemôžeš len tak narábať s peniazmi na účte s rozpočtovanými 

prostriedkami, ako si zmyslíš, nehnevaj sa, ja napríklad Libethu uznávam, uznávam, robí veľmi záslužnú činnosť, 

rozumieš, ale obec žije aj inými problémami, inými a vážnymi problémami, to znamená treba sa, treba tú svoju 

činnosť a energiu venovať naozaj tak širokospektrálnejšie a venovať sa aj iným veciam, to som trošku odbočil od 
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baníckeho dňa, ale pani kontrolórka jasne povedala, čo si porušil, aké zákony päťstodvadsaťtrojku, 

päťstoosemdesiattrojku a samozrejme našu smernicu,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ale Ivan 

Ivan Chládek – počkaj 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dokonči a potom ti ja niečo poviem 

Ivan Chládek – a ty prosím ťa pekne, keď sa niečo takéto stane a príde sa ti na to, tak ty sa nebráň, že ja neviem 

takýmito spôsobmi, ty proste povedz, prepáčte, stalo sa, urobil som to, ale nie sa brániť tak, že čo vy vlastne 

chcete, o čom to tu rozprávate, však ja som starosta a nehnevaj sa, v slušnej spoločnosti sa chyby priznávajú, 

áno a veci sa riešia ale nie, prepáč 

Ing. Pavel Zajac – ako Ivan sa veci riešia, tak ako ste ich riešili vy, že ste prešvihli kanalizáciu o pätnásť miliónov 

korún, tak sa riešia veci 

Ivan Chládek – ale teraz nie 

Ing. Pavel Zajac – prečo nie, aký je v tom rozdiel, aký je v tom rozdiel Ivan, vtedy, čo si pre to spravil, tak hovor 

Ivan Chládek – neodbočuj, neodbočuj 

Ing. Pavel Zajac – neodbočujem 

Ivan Chládek – bavíme sa  

Ing. Pavel Zajac – neodbočujem, vtedy to bolo presne to isté 

Ivan Chládek – bavíme sa o baníckom dni  

Ing. Pavel Zajac – a išlo o pätnásť miliónov korún,  

Ing. Marián Benka – ak máte podozrenie, podajte trestné oznámenie  

Ing. Pavel Zajac – to je päťstotisíc euro 

Ivan Chládek – takže nech sa toto uzavrie, slušne nech sa to uzavrie áno, čo treba spraviť, treba, ak sú tam 

možné sankcie, áno, potom ja neviem, ty spomínaš nejaké dotácie, možno, že ti prídu dotácie, možno, že ti 

neprídu, ale dotácie sú účelové, to znamená, že aj keď dotácia nejaká príde, tá už nepríde na účet baníckeho 

dňa, to už bude niečo iné a teba to nezachráni, proste uvedom si, že tých osem tisíc  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, uvedomte si, na stretnutie v Pezinku prišla dotácia, na to stretnutie rok a pol po 

tom stretnutí, ale ja viem, že vy niektoré veci nechápete, ale skrátka nechápete, ale dobre, ale čo už 

Ivan Chládek – no nechápeme, ak dotácia príde, čo ja viem, aký dlhý čas potom ako už akcia prebehla,  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ako nechápeš, čo nechápeš, pre vucku musíš zúčtovať dotácie do tridsiateho 

septembra a jeden rok sa mi zdalo, že som ešte nemal na účte ani peniaze a už som ich mal zúčtovať,  ešte som 

dostal pokutu tridsaťpäť euro, lebo som ich nezúčtoval, peniaze, ktoré som nemal, čiže prosím vás, kde žijete  

Ivan Chládek – prepáč, v týchto veciach nie som doma, možno som povedal niečo z cesty, ak to teda vyjde a vec 

sa uzavrie, bude to v poriadku, je to viac menej  preddohodnuté, že do konca roku to uzavriete, ak sa to tak 

uzavrie, tak si dáme nabudúce pozor, aby sa nič také nestalo a budeme v pokoji žiť ďalej  

Ing. Pavel Zajac – a teraz ja sa ťa spýtam, máš pocit, že sa nevenujem tvojim protipovodňovým opatreniam,  

Ivan Chládek – no, ja už som sa párkrát k tomu vyjadril,  

Ing. Pavel Zajac – čiže myslíš si, že sa nevenujem hej, vy tu idete stavať cestu 

Ing. Peter Sedláček – to nie sú Ivanove protipovodňové opatrenia, ale občanov Ľubietovej  

Ing. Pavel Zajac – dobre, idete stavať cestu a máte odpovede od vlastníkov, kde ja som napísal presne to, čo ste 

chceli, viete, aké máte odpovede, no tak, tak si zistite 

Katarína Resutíková Mandyčevská – tušíme 

Ivan Chládek – ty si ten, ako aj Peter povedal, ty si ten výkonný prvok, to znamená ty komunikuješ 

Ing. Pavel Zajac – to všetko som vykonal, Ivan pozor, vykonávam strašne veľa vecí nad to, čo môžem a hovorím, 

to je jediné šťastie Ľubietovej, že vykonávam veľa vecí nad to, čo musím vykonávať, nechcite, aby som prišiel do 

pozície, že budem vykonávať len to, čo mám vykonávať a to nechcite  

Ivan Chládek – no dobre, niekedy sa tá situácia javí, že je trošku iná, ale dajme tomu ja ťa nechcem zasa 

skritizovať pod čiernu zem, máš svoje rezervy, to má každý, rozumieš a vráťme sa k tým protipovodňovým 
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opatreniam, tú cestu ty veľmi dobre vieš, že ju spraviť musíme, tá cesta proste byť musí, čo sa týka vlastníkov, 

s Jančíkovcami je dohodnutá výmena 

Ing. Pavel Zajac –  Jančíkovci nesúhlasia, Jančíkovci nesúhlasia s tým 

Ivan Chládek – bol som pri tom,  

Ing. Pavel Zajac – a však ja som tiež bol pri tom, keď si sa rozprával vtedy, ale ich dnešné stanovisko je iné,  

Peter Kováč – bol si za ním 

Ing. Pavel Zajac – volal som mu alebo pani Jančíkovej  

Ing. Peter Sedláček – neriešme toto,  

Ing. Pavel Zajac – kto súhlasil je jedine Jozef Vízner,  pani Filadelfiová nesúhlasí, pán Jančík nesúhlasí  

Ing. Peter Sedláček - pani Filadelfiová mi poslala kópiu listu, aj mne poslala aj tebe 

Ing. Pavel Zajac – však   

Ing. Peter Sedláček – ona už na to kašle, lebo ona už ten pozemok predala a jej sa to netýka  

Ivan Chládek – to sú veci také, ktoré sa dajú vybaviť, aj keď sú tam dáke šprajce, to sa proste, je to verejný 

záujem, to sa vybaviť dá, to musíme takto chápať 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, vieš čo je na tom najsmutnejšie, celé toto dneska bude o vzťahoch, ale tie vzťahy 

posielame tak do riti s prepáčením, že skrátka tie vzťahy sa obrátia proti nám všetkým, presne proti nám 

všetkým, ale skončime to  

Ivan Chládek – prepáč, je to o vzťahoch, čo hovoríš stále, je to o ľuďoch a vzťahoch medzi nimi, ak nie sú vzťahy, 

nič nefunguje, dobre, ty si vybavíš tento problém tvoj, čo sa týka rozpočtu a čo sa týka vzťahov, je to vzájomné, je 

to vzájomné, to znamená, že vzťahy sa musia upraviť, jednoznačne obojstranne medzi subjektmi, orgánmi, 

zastupiteľstvom a tebou a samozrejme, že ak sa podarí, spravme takto hrubú čiaru a skúsme veci riešiť tak, ako 

medzi rozumnými ľuďmi sa veci riešiť majú, pohnime trošku, pohnime vecami tak, že budeme mať z toho všetci 

dobrý pocit a veci sa nám budú dariť  

Ing. Pavel Zajac  - o tom nie som presvedčený, dobre, sme v rôznom, v diskusii, nech sa páči pani Garajová  

Zora Garajová – ja sa chcem opýtať kompetentných, lebo počúvam o zubárovi, konči do tridsiatehoprvého 

dvanásty, vraj, a že má prísť nejaká druhá zubárka, druhá verzia je, končí doktor Švéda a nepríde žiaden zubár, 

čo 

Ing. Pavel Zajac – bé je pravda, lebo pani 

Zora Garajová -  čiže obec Ľubietová bude bez zubára  

Ing. Pavel Zajac – lebo momentálne žiadny zubár nie je, budeme zháňať, spýtam sa vás pani Garajová, chcete, 

aby tu ordinoval Ukrajinec, to je asi jediná možnosť, ktorá nám dneska zostáva  

Zora Garajová – ak bude dobrý, tak prečo nie, aj v Bystrici ordinujú  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček - ja si len dovoľujem pripomenúť, že boli sme pri správach o vykonanej kontrole  

Pavol Šimun – ešte sme neprijali uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – aha 

Ing. Peter Sedláček – ja neviem, mali by sme alebo prijať uznesenie, súhlasiť, nesúhlasiť alebo ja neviem čo 

 Ing. Pavel Zajac – ak už nikto nemá čo ku kontrole, tak  poprosím uznesenie 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 9 – 21/2019 zo dňa 13.12.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie  Správu o vykonanej kontrole hlavnou kontrolórkou obce za 2. polrok 2019 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, kto je za, proti je proti,  

Ing. Peter Sedláček – ja neberiem na vedomie, 

Ing. Pavel Zajac – pán Sedláček  sa zdržal, ďakujem, teraz môžeme pokračovať o zubárovi, no pozrite sa, mala 

prísť pani mladá doktorka, tá z Brezna, ale dostala lukratívnejší flek v Bystrickej poliklinike a je skrátka tam ako 

treba si nám uvedomiť, že skrátka zubárov nieto, za chvíľočku ten istý problém bude aj so všeobecným lekárom, 

ak treba to spoločnými silami začať riešiť, kto viete o nikom, kto by takýto obvod chcel zobrať, no čo vám poviem 

Viera Beniačová – k týmto lekárom, nemajú kde bývať, musia cestovať, chodiť tým autom sem, čiže mal sa 

nechať vlastne ten byt ordinácia zubár, nie to všetko popredať,  
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Ing. Pavel Zajac – ale pani Beniačová ja si osobne nemyslím, že toto je o tom, každý zubár má postavený dom, 

dneska zubári nie sú chudobní ľudia  

Viera Beniačová – no nie sú 

Ing. Pavel Zajac – zubári sú bohatí ľudia, ako neviem si predstaviť, že by pán Švéda tu býval v byte, ako dneska 

si povedzme, možno začínajúci zubár, no dobre, ale je otázka, tu je skôr problém ten, že väčšina mladých 

odchádza za lepšími zárobkami inde, no a hovorím, ak niekto viete o nejakom zubárovi, ktorý by skrátka mohol 

takto začať, tak naozaj, my mu tu vytvoríme naozaj maximálne možné podmienky, aké len vieme vytvoriť, aby tu 

mohol prevádzkovať zubnú ambulanciu, ale keď si zoberiete viem, že skončil zubár, neviem, či nie v Brusne už 

asi skončil, z tých dedín to odchádza a všetci budeme chodiť do Bystrice, no čo s tým mám spraviť, skrátka, 

zožeňte zubára, ktorý sem príde a bude to tu robiť, dneska ho zohnať je nadľudská práca, hovorím, dneska vám 

núkajú, aby ste spravili zdravotné stredisko s piatimi ambulanciami, kto tam bude slúžiť, preboha  

Pavol Šimun – a komu, lebo to je dneska všetko založené na peniazoch a tí ľudia si musia na seba zarobiť 

jednoducho,  

Viera Beniačová – nejakými zákonmi by to bolo treba upraviť 

Ing. Pavel Zajac – to my tu nevyriešime 

Viera Beniačová - ................ 

Ing. Pavel Zajac – to my tu nevyriešime, poďme ďalej, čiže hovorím pani Garajová, odpoveď je bé  

Ing. Peter Sedláček – ale skúsme dať nejaký inzerát, že hľadáme zubára 

Ing. Pavel Zajac – môžeme dať, popri tomto môžeme dať inzerát aj na zubára  

Peter Kováč – ja chcem len informačne, ten mail, čo som posielal na to multifunkčné ihrisko, tak pani mi odpísala, 

síce stroho  - môžete zaľadňovať, tak, aby všetci vedeli, čiže nemalo by to mať vplyv na to podložie,  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ján Turčan – dostatočná hrúbka ľadu  

Peter Kováč – ona sa vyjadrovala pôvodne k tomu trávniku, že dostatočná hĺbka, ty si nebol na stretnutí, ja som 

si myslel, že nás zaujíma aj vplyv toho ľadu na to podložie, že na ten podklad, lebo že máme problém a aby sme 

ho nepoškodili ešte viac a ona napísala, že môžeme zaľadňovať, takže  

Pavol Šimun – ja sa chcem spýtať k tomu zubárovi, on si potom  kreslo  berie so sebou, či to jeho sa treba potom 

spýtať,  

Ing. Pavel Zajac – my máme jasne napísané, čo je v našej inventarizácii,  

Pavol Šimun – on si vezme aj  pacientov 

Ing. Pavel Zajac – no, to bude veľmi zložitá otázka, podľa mňa áno, áno,  

Pavol Šimun – no a to je asi ten dôvod, prečo tá pani doktorka sem nepríde, lebo keď si to Švéda zoberie, 

polovica ľudí je lenivá, aby sa  išli odhlásiť, prihlásiť, len budú šomrať, že tu nie je, to isté sa stalo aj s praktickým 

lekárom, teraz je u desiatich lekárov kopa ľudí a potom to je tak, že tuná, aj keď nás je tisíc, tak je tu sto, dvesto 

ľudí 

Ing. Pavel Zajac – nás je dvetisíc, lebo treba brať tri obce,  

Pavol Šimun – no, veď dobre, ale tam je dvesto, tristo ľudí a žiaden doktor z toho nevyžije, treba sa takto pozrieť 

na to a ľuďom to povedať  

Peter Kováč – no, len ak to bola jej výhrada tak by  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja by som sa ani tohto nebál, lebo dneska ja viem, že sem chodili naozaj ľudia, dneska 

posadíš sa do auta a prídeš z Brezna, prídeš z Bystrice, ako tu dneska má ten zubár okruh päťdesiat kilometrov, 

takto okolo, nie je problém, hej tu je len otázka toho, že tá, my môžeme jej dať jedine to, čo by sme jej mohli dať 

že skrátka bude mať zadarmo tú ambulanciu, že si ju vybaví a bude ju mať zadarmo, že skrátka jej budeme kúriť, 

budeme jej elektriku platiť, budeme jej vodu platiť, ja to  

Zora Garajová – ale je to smiešne 

Ing. Pavel Zajac – ale je to smiešne pri zubárovi, takto to poviem 

Pavol Šimun – áno, áno, len tie počiatočné náklady si vezmi,  

Zora Garajová – ale aj byt, ak by chcela  
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Ing. Pavel Zajac – ale samozrejme, ale len to vám chcem povedať, že ťažko dneska nájdete mladého človeka, 

ktorý tu zostane v byte v Ľubietovej, ako povedzme si, každý sa bude hrabať dade do Bystrice, no a to skúsme, 

pozrite sa, je nás tu dosť, skúsme každý svojich známych, že či o niekom nevedia,  môžeme skúsiť dať do tých 

novín nejaký inzerát, ale to je všetko, čo môžeme spraviť s tým, viete ja na silu nikoho nedotiahnem na obojku 

sem a tu budeš 

Peter Kováč – tú informáciu čo si mal, tých Ukrajincov, tak to je čo zač 

Ing. Pavel Zajac – to je eseročka, ktorá skrátka nám, príde sem eseročka, bude tu každý tretí deň iný zubár, je to 

eseročka 

Bc. Jana Majerová – aha  

Ing. Pavel Zajac – možno, že tu bude nejaký stály, ale skrátka, keď nebude môcť, tak príde  

Ján Turčan – tak isto ako keď zomrela Dlhopolčekovi žena, on prenajal ambulanciu, ale tam bol raz arab, raz to 

a tak, proste striedali sa a ľudia  odtiaľ odišli, to je skúsenosť, teraz poviem be, ja  chodím k zubárovi do Zvolena 

a on mi povedal, že piatok, s prepáčením už sere na to, lebo ho to už nebaví, má dosť peňazí, dneska zubári je 

ich málo, lebo prídete k zubárovi, spraví vám jednu koreňovú výplň a je to riadna pecka a štát v tomto spraví 

veľké prd, lebo zoberte si, že dneska vyštuduje lekár a pokiaľ si tu nespraví atestáciu, tak tu ešte je a potom ide 

do Anglicka,  

Viera Beniačová – ale štát ho  financuje, to štúdium, tak by ho mal niečím zaviazať 

Ján Turčan - ............ 

Pavol Šimun  - dvadsiateho deviateho februára môžete všetci všetko zmeniť  

Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo, nech sa páči, tak poslanci, nech sa páči 

Ing. Marián Benka – ja som chcel do rôzneho, či sa teda vieme toho tridsiateho stretnúť a zvolať zastupiteľstvo, 

aby sa doriešil ten rozpočet, neviem ako ste časovo  

Ing. Pavel Zajac – prijmite na to uznesenie a hotovo 

Ing. Peter Sedláček - kedy, tridsiateho decembra 

Ing. Marián Benka – to je pondelok 

Ing. Pavel Zajac – prijmite na to uznesenie a hotovo 

Ing. Marián Benka – aby to mohla Monika dokončiť, spravíme tie veci, ktoré treba urobiť  

Ing. Peter Sedláček  - a radšej dvadsiatehosiedmeho, piatok 

Ing. Marián Benka – môže byť aj dvadsaťsedem, je to bezprostredne po Vianociach  

Ing. Peter Sedláček – ale je už pracovný deň  

Ing. Marián Benka – ale ľudia sú ešte rozcestovaní, dovolenky, pre mňa za mňa  

Ing. Peter Sedláček -  ale keď to nebude mať dvadsiateho siedmeho, tak to nebude mať ani tridsiateho, lebo je 

sobota,  nedeľa  

Ing. Marián Benka- ona to bude mať urobené, ale ja by som vás nechcel zdržiavať, lebo možno dvadsaťsedem 

sú ešte po rodinách, predsa len ten Silvester je iné ako, neviem 

Pavol Šimun – treba skúsiť 

Ing. Pavel Zajac – nejdeme teda k tomu ani uznesenie prijímať 

Peter Kováč  - urobme to bez toho, dohodnime sa a kto bude môcť, tak príde  

Ing. Peter Sedláček – mne by skôr vyhovovalo dvadsaťsedem  

Ing. Marián Benka – tam budú len mierne úpravy prekročených položiek  

Pavol Šimun – keby sme sa s Monikou tak dohodli, že to pripraví na toho dvadsiatehosiedmeho, veď to prídeme 

na polhodinu, stačí nie 

Ing. Marián Benka – jasné  

Pavol Šimun – aj dvadsať minúť len rozpočet, nič iné nebudeme riešiť,  

Ing. Marián Benka – to je jediný program, jediný bod programu   

Ing. Pavel Zajac – tak kedy  

Pavol Šimun – bude sa treba Moniky spýtať, dokedy je to schopná pripraviť, či ešte dačo nebude účtovať, či ešte 

dačo nebude  
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Ing. Marián Benka – no Monika je dosť vyťažená, hej, takže ako 

Pavol Šimun – no ja viem 

Peter Kováč – tak tridsiateho by jej to bolo asi lepšie 

Ing. Marián Benka – tridsiateho by jej to bolo lepšie, lebo môže aj doma robiť, aj viacej ako je treba a dvadsiateho 

siedmeho je po vianočných sviatkoch 

Pavol Šimun – kto môže tridsiateho, tak je to tak 

Peter Kováč – tak daj na tridsiateho  

Ing. Pavel zajac – o koľkej, o šiestej, o siedmej 

Ing. Marian Benka – dajme to o šiestej,  

Ing. Pavel Zajac – o šiestej, dobre, ďalej, pani Garajová, nech sa páči  

Zora Garajová – ešte sa Janky chcem opýtať, že kedy bude uzávierka do novín,  

Bc. Jana Majerová – piateho decembra bola  

Zora Garajová – škoda, totiž to som chcela poprosiť, či by sa do novín mohlo napísať, teda vysvetliť dôvod aj ja 

som dôchodca,  pretože mnohí majú dilemu, že nedostali v októbri v mesiaci úcty k starším tých, teraz už šesť 

euro, predtým bolo štyri  

Pavol Šimun – šesť už bolo 

Zora Garajová – šesť, hej, že nedostali a dokonca také blbosti, že Šimun si ich nechal, netárajte, kde si môže 

nechať, aby sa toto vysvetlilo, napísalo, že pre dôchodcov v októbri vtedy bola zábava, večera, občerstvenie 

program a že teraz sme dostali k Vianociam, vianočné  

Peter Kováč – tak vysvetľuj, Paľo  

Pavol Šimun – ja nebudem nič vysvetľovať, ja spravím jednu jedinú vec, spravím jednu jedinú vec  

Zuzana Kútna – veď sú už aj poukážky urobené a budú sa roznášať 

Zora Garajová – je to blbosť, ale keby sa to napísalo  

Ján Turčan – do konca roka budú mať všetci  

Peter Kováč – čím skôr by to bolo, lebo  

Zuzana Kútna – veď, ale máte to nachystané všetko  

Ján Turčan – je to nachystané aj s kalendárom 

Pavol Šimun – môj názor je asi taký, dôchodcovia si nárokujú, že chcú dostať štyri, podľa mňa sú to odpustky, 

ktoré si vymysleli starosta s pani Černákovou a sociálna komisia, ktorá vtedy bola, na druhej strane ja poviem 

jednu vec, rozdáva sa všetkým rovnako ako za komunistov, po štyri eurá, teraz to bude šesť euro, ale ja si 

myslím, že sociálna komisia nie je rozdeľovacia komisia a sociálna komisia sa má starať o ľudí, ktorí sú sociálne 

slabší,  

Viera Beniačová – a ako sa stará 

Pavol Šimun – a ja dneska poviem bez hanby, že miestni dôchodcovia niektorí majú väčší príjem ako niektoré 

mladé rodiny, ktoré vychovávajú deti a tým sme dali čo, prepytujem nič, keď som to povedal na sociálnej komisii, 

tak krivo hľadeli dôchodkyne na mňa, tak mi povedzte o čom to je, o obyčajnej, hlúpej závisti, ktorá sa tuná šíri 

medzi ľuďmi, lebo tí boli na zábave, tí sa najedli a my sme nedostali nič, moja, ja som si tento rok dal na skúšku 

ako to bude vyzerať, aj som si vybral takú komisiu, akú som si vybral a som čakal, ako bude reagovať, lebo som 

si vybral tri ženy, ktoré sú dôchodkyne, ktoré sú doma a vidia ako ľudia po dedine žijú, tak som čakal od nich 

dáku odozvu, spätná bola najväčšia taká, kurva, nerozdelil štyri eurá, no, to bol najväčší problém 

Zora Garajová – to bol najväčší problém  

Pavol Šimun – nejdem hovoriť o ďalších problémoch, že nemáme byt spravený, ktorý máme už dva roky pomaly 

vo vlastníctve a máme žiadosti na byt, ja ho mám ísť spraviť so sociálnou komisiou,  aby sme ho mohli niekomu 

prideliť, tým sociálne slabším, tak o čom je sociálna komisia, máme krásny komunitný plán, vypracovaný na 

dvadsiatich dvoch stranách, nič 

Viera Beniačová – a tí sociálne slabší sú v akej nevýhode, že nepracujú, sú zdraví a nepracujú, a preto sú 

sociálne slabší alebo, ktorí sú tí sociálne slabší, starí, chorí alebo akí, ja neviem 

Pavol Šimun – veď si bola v sociálnej komisii, tak by si mala vedieť  



38 z 42 
 

Viera Beniačová – áno, bola som a vtedy som presadila, že každému rovnako, veď tých dôchodcov je vyše 

dvesto, aby bol nejaký princíp spravodlivosti, tie štyri eurá, to je stravná jednotka, tí čo robíme, vieme, že to nie je 

také nič, ale komu sa nedá ani tie štyri eurá, tak ja už potom neviem 

Pavol Šimun – ja poviem len jednu jedinú vec, spravodlivosť je relatívny pojem, ktorá neexistuje, o spravodlivosti 

nehovorme, vidíme to tu na každom zastupiteľstve, jeden môže robiť s peniazmi čo chce, nerešpektovať zákony, 

druhý obyčajný občan, keď niekde niečo nezaplatí, tak hneď dostane exekútora, má súdy a neviem čo a musí 

platiť, nie je tak 

Viera Beniačová – a ešte sa  

Ing. Pavel Zajac -  nie  

Viera Beniačová – ešte sa chcem niečo spýtať, pán Šimun, za každé sedenie, za každé zastupiteľstvo beriete po 

sto eur,  

Pavol Šimun – áno 

Viera Beniačová – áno, zhovárala som sa s viacerými ľuďmi z obci a všetci žasli, že ako je to možné taká suma, 

na Povrazníku sa zriekli poslanci v prospech dediny tej odmeny a vy ste si tu naúčtovali, to je koľko sedení do 

roka, koľko máte  

Ján Turčan – deväť  

Viera Beniačová – koľko 

Ján Turčan – deväť 

Pavol Šimun – každý druhý mesiac  

Viera Beniačová – a každé zastupiteľstvo deväťsto eur  

Peter Kováč – nie, nie, určite nie 

Pavol Šimun –  

Viera Beniačová – koľko vás je poslancov 

Ing. Peter Sedláček – deväť 

Peter Kováč – deväť sedení to hej,  

Pavol Šimun – ale to je presne o tom, ale vy nevidíte, koľko času strávime na  

Viera Beniačová – tak načo ste sa dali zvoliť, aby ste pracovali v prospech ľudí, občanov, aj grátis veľakrát, nie  

Pavol Šimun – no vidíte, my ale aspoň sem prídeme, my tu sedíme a snažíme sa aspoň niečo  

Viera Beniačová – nič neodsúhlasíte, lebo ste v opozícii nejakej, nedohodnete sa, idete tak nejako proti,  

Ing. Peter Sedláček – čo neodsúhlasíme, veď odsúhlasíme všetko,  a dokonca si myslím, že jednohlasne, možno 

jeden, dva výkyvýky, hej ale 

Viera Beniačová – viete, akože starí ľudia, chorí a deti na to som ja veľmi citlivá a malo by to byť podľa mňa 

spravodlivé, ak to nie je 

Ing. Pavel Zajac – ak dovolíte, ja zareagujem na tú sociálnu činnosť, teraz sme zasa zohnali opatrovateľku pani 

Gerhardovej, zohnali sme opatrovateľku pani Majerovej, hej, čiže nemôžete povedať, že tá obec nerobí pre tých, 

čo potrebujú nič, ako, prečo to ako takto podávate, hovorím, v tomto smere sa nám naozaj podarili, ktoré sú 

v dnešnej dobre nadľudskou, nadľudskou činnosťou, lebo naozaj nemáte ani tušenie, že aký je problém 

s opatrovateľkami, aký je problém s umiestnením do akéhokoľvek zariadenia, ako hovorím, kto toto neprešiel, 

akože touto tortúrou, tak netuší o čom rozprávam, hovorím, teraz si zoberte, a hovorím, šak teraz, šak poďme ja 

som za, pozrite sa, Medzibrod už uvažuje, že ide robiť DSSku, Brusno postavili DSSku, Ľupča postavila ďalšiu, 

lebo hovorím vám, dneska nie je problém postaviť DSSku, dneska len, aby tam mal kto robiť, lebo dneska je 

problém s personálom, to je presne, čo je so zubárom, to bude so starými ľuďmi a tými chorými, čiže prosím vás 

ako, dneska nie je problém vybudovať niečo, dneska je problém udržať to, aby to vôbec nejako fungovalo, 

a hovorím v tomto smere naozaj klobúk dolu aj pred Zuzanou, lebo naozaj sa podarili veci, ktoré sú ako malý 

zázrak, lenže to skrátka nikto nevidí 

Viera Beniačová – ja hovorím o sociálnej komisii, ja nehovorím o vás, ja viem, že sa postaráte aj o tých 

bezdomovcov, vlastne ste ich pochovali aj všetko a to kladne hodnotím, je to super, ale neviem, keď tá komisia, 

keď ste povedali, že hociktorý dôchodca má viacej ako sociálne slabšia rodina 
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Pavol Šimun – no a, o tom nepochybujte, vy beriete dôchodok a chodíte do práce, čiže máte príjem slušný, 

chcete povedať, že nie  

Viera Beniačová – ja nehovorím o sebe, ja hovorím o tých zástupoch, pán Šimun, vy si nevážite ľudí, vy vždycky 

.........vysmejete sa, keď sme my stavali dom, akí sme boli vysmiati 

Ing. Pavel Žajac – prosím vás,  nechoďme do nejakej ďalšej histórie,  

- prekrikovanie 

Ing. Pavel Zajac – pani Resutíková 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja som sa prihlásila, lebo mne jeden občan s vďakou prijal poukážku, 

podpísal mi ju a povedal, aby som ju dala niekomu, kto ju potrebuje viac ako on  

Ing. Pavel Zajac – tým je to vyriešené  

Pavol Šimun – ja vám ešte niečo poviem, pani Beniačová,  

Viera Beniačová – áno, prosím 

Pavol Šimun – zostalo okolo tisíc tristo euro na účte v hmotnej núdzi, ktoré by sme mohli do konca roka rozdeliť, 

zvolal som sociálnu komisiu, oslovil som poslancov, žeby sme vytypovali ľudí, ktorým by sme dali tridsať alebo 

päťdesiat eurovú poukážku, aby si do konca roka kúpili niečo za tie peniaze, viete koľko som dostal návrhov, ani 

jeden, od koho  

Ing. Peter Sedláček – odo mňa,  

Pavol Šimun – kde 

Katarína Resutíková Mandyčevská – no v správach 

Pavol Šimun – v akých správach, kde, konkrétne, nikto nič nepovedal, nakoniec to skončilo tak, že to je citlivá 

vec, že treba k tomu citlivo pristupovať, tak povedzte mi, kde je teraz tá mierka citlivosti, kde je tá mierka, komu 

áno, komu nie  

Viera Beniačová – práve teraz je ten princíp spravodlivosti každému rovnako, keď už 

Ing. Marián Benka – ale to nie je princíp spravodlivosti 

Pavol Šimun – no dobre, tak ja som potom navrhol, dneska sme odsúhlasili rozpočet obce, je to zhruba štyristo 

osemdesiattisíc, zhruba štyristoosemdesiattisíc zhruba tisícdvesto nás je obyvateľov a nepotrebujeme nič,  

Viera Beniačová – a tie štyri eurá si nezaslúžia dôchodcovia,  

Pavol Šimun – a tie mladé rodiny, ktoré vychovávajú tie deti, tie si nezaslúžia,  

Peter Kováč – samozrejme, že si zaslúžia, aj jedni si zaslúžia aj druhí si zaslúžia, to bez debaty, ako spravodlivo 

to nebude nikdy, tak ako ja dostávam odmenu za to, že tu sedím, tak isto som nie s tým stotožnený, že tých sto 

euro je, teda hej, potom ako  

Ján Turčan – počkaj, ja ťa preruším, je to štyristotridsaťdva euro ročne, ja som sa ich vzdal a posunul som ich 

ďalej, štyristotridsaťdva, nie sto euro, pozor, pozor,  hej za celý rok, štyristotridsaťdva v čistom 

Viera Beniačová – ale ja vám to nevyčítam 

Ján Turčan – ale tak to vnímate všetci, lebo takto to bolo vyhlásené, že sme si odsúhlasili sami,  

Viera Beniačová – no odsúhlasili ste si, ja som bola na tom sedení,  

Peter Kováč – ale niekto to musí odsúhlasiť  

Zora Garajová – ja som nechcela, aby tu takáto debata bola, ja som len chcela, aby sa to dôchodcom vysvetlilo 

v novinách, lebo čakali ako každý rok štyri eurový poukaz, teraz nedostávali a povedali, že Šimun si nechal  

Pavol Šimun – to je v poriadku, Šimun  vydrží  

Zora Garajová – dostali sme teraz ku Vianociam, šesť nie štyri, len aby sa to vysvetlilo, nechcela som to tu  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte, nech sa páči  

Dagmar Zajacová – ja by som sa chcela opýtať, lebo také otázky tu zneli, pán Benka, vy ste pred rokom hovorili, 

že budete konzultovať napríklad so starostom niektoré finančné operácie, prečo ste s ním nekonzultovali ten 

rozpočet, čo ste dneska, teda tu schválili 

Ing. Marián Benka – nestihol som 

Dagmar Zajacová – jáj, nestihol ste 

Ing. Marián Benka – konzultovali sme so zastupiteľstvom všetky ostatné veci 
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Dagmar Zajacová – a vás starostov akože názor nezaujíma, však tuná jeden povedal, pán poslanec, že on je 

vlastne zodpovedný za všetko 

Ing. Marián Benka – ale pozor, my sme do rozpočtu dali položky, ktoré sme v rámci rokovania zastupiteľstva 

verejne definovali ešte niekedy v máji a tieto položky sme len rozdelili do kolóniek rozpočtu, čiže nič navyše len 

to, čo sme si v máji stanovili a čo sme v rámci opatrení plánovania v rámci finančnej komisie povedali, že treba 

naplánovať, nič iné sme tam nedali, to je všetko to,  

Dagmar Zajacová –  a vás nezaujíma názor, či on nemá nejaké svoje nejaké programy, ktoré vlastne aj on 

predniesol pre svojich voličov 

Ing. Marián Benka – ja očakávam, že komunikoval s ekonómkou  

Dagmar Zajacová – ale vy ste povedali, že budete s ním komunikovať, tak vy ste to povedali, minulý rok 

Ing. Pavel Zajac – čo im mám povedať a čo im mám povedať 

Dagmar Zajacová – minulý rok ste to povedali, priamo tu, že budete 

Ing. Marián Benka – rozpočet predkladá nie finančná komisia, na tom sa podieľate aj vy pán starosta, nie, 

nedávali ste aj vy rady, čo má zaúčtovať do finančného plánu, vy ste sa nepodieľali na jeho tvorbe 

Ing. Pavel Zajac – predsa rozpočet vám pripravila pani ekonómka  

Ing. Marián Benka – ja vás zastavím, vy ste ako starosta  

Ing. Pavel Zajac – nie, ja vás zastavím, pozrite sa urobila to, čo robíme každý rok, urobila to, že povedala, my 

potrebujeme toto na chod obce, toto potrebujeme a my sme v živote nikdy tam nedali také, že prosím vás toto 

chceme my robiť áno, toto by sme si želali, nikde sme to tak neurobili, nikdy, nikdy sme to tak nerobili, nikdy 

a mňa len trošku mrzí, mňa len trošku mrzí, hovorím, to je presne o tej komunikácii, vy vyžadujete, aby ja som 

komunikoval ale z vašej strany tá komunikácia je úplne akože inde  

Peter Kováč – tak si to ujasnime,  

Ing. Pavel Zajac – mne, keď Peter povie, že sedíte nad rozpočtom, ja som sa fakt dneska ráno dozvedel, že 

máme stotisícový úver v rozpočte, tak ako si človek povie a čo mám na to povedať, je to divné, nezdá sa vám to 

divné 

Ing. Marián Benka – máme investičnú akciu v rozpočte 

Ing. Pavel Zajac- jaj my máme akciu, dobre, viete koľko sme mali investičných akcií v rozpočte a nikdy sme 

nebrali kvôli tomu úver 

Ing. Marián Benka – koľko ste tých investičných akcií dokončili? 

Ing. Pavel Zajac- to ich mám zrátať ako, koľko sme investičných akcií dokončili 

Ing. Marián Benka – ako pán starosta takto poviem, dostala Monika Fischerová od iných komisií požiadavky, 

ktoré treba zahrnúť, pokiaľ máte vy požiadavky ten rozpočet je otvorený, to nie je do dna, povedzte, čo tam 

chcete dať 

Ing. Pavel Zajac- nie je do dna, ale je do dna, nebudeme sa o tom baviť, je to zbytočné, aby sme sa o tom bavili, 

pozrite sa, teraz je o presne o tom, o dvadsiatich troch  eurách, ktoré povedal Peter Sedláček, je to do dna, pre 

vás je to do dna, však aj presne tak to urobíme na budúci rok, presne tak to urobím, bude to do dna, 

neprekročím, ako jediný môj cieľ do budúceho roka bude neprekročiť žiadny rozpočet a pamätajte na to nebude 

to dobre, ale nech sa páči a už dneska o rozpočte dosť, má ešte niekto niečo 

Dagmar Zajacová- ja som ešte chcela jednu, lebo mám dve také poznámky, tuto asi zase niekto zabudol, by som 

povedala, ako to bolo v predchádzajúcom volebnom období, že tebe teda nadávajú, že si prekročil niečo 

a povedzme si ako to bolo s tou firmou, čo tu podrezávala ten obecný úrad, vy ste tiež prišli na zastupiteľstvo, že 

my sme sa už dohodli a starosta vtedy bol taký, že to teda schválil, že tá firma vyhrala síce súťaž, dve firmy boli 

bokom a zrazu prišla firma, že nemá dobre zrátané metre štvorcové a ste to súhlasili o navýšenie o 12000 tuším, 

neviem už presne a vtedy starosta bol taký seriózny a povedal, že dobre aj bez zastupiteľstva a vtedy ste to 

všetko brali, vy ako keby ste si nepamätali niektoré veci a teraz mu vlastne len všetko vyčítate, že on spravil 

niečo proti občanom alebo tie akcie, čo ste hovorili, teraz neviem o čo sa jedna, to robili proti občanom, proti 

Ľubietovej 

Ing. Marián Benka – nie, ale prekročil sa výrazne rozpočet na tú akciu, ale výrazne 
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Dagmar Zajacová- ale robilo sa to proti občanom, povedzte mi, zobrali sme si to my domov, nie 

Peter Kováč – ale to nikto nehovorí 

Dagmar Zajacová- ak sa to robí pre občanov, tak by ste to mali vy v prvom rade podporiť, ale neustále, keď niečo 

tak starosta, ale on má tiež nieže kompetencie, ale má vlastný štatutár, on je na konci ten zodpovedný, nie vy 

pán Benka, nie vy, vy sa tam nepodpíšete, ale on, tak vy by ste, podľa mňa, mali s ním normálne komunikovať 

a o tom rozpočte pán Benka, nehnevajte sa, rozprávali ste 3 týždne budú veci pred zastupiteľstvom a dneska ste 

poslali rozpočet so 100 000 úverom, nehnevajte sa, takto asi finančná komisia nemá pracovať, nehnevajte sa, to 

je môj názor ako občana a verím tomu, že keby ste vy bol starosta nikdy by ste toto nepripustili, ako tuto Pavel 

Zajac, že by vám druhí ľudia diktovali, čo máte robiť a ty to len podpíš vlastne, ja to rozhodnem a ty to podpíš, 

bez nejakej komplikácie 

Ing. Marián Benka – nediktujem, konzultácia bola, ešte raz vravím, všetky tie úlohy boli zverejnené 

Dagmar Zajacová- dobre teraz nepodpíše a zase to ide dookola, lebo proste nebude sa mu to páčiť alebo čo 

Ing. Marián Benka – moment, ale aby ste pochopili, zobratie toho úveru musí byť znovu odsúhlasené 

zastupiteľstvom, je to tak alebo to nie je tak 

Dagmar Zajacová- ja to chápem veľmi dobre pán Benka, počula som všetko, čo ste tu vraveli 

Ing. Pavel Zajac- ja by som povedal, že možno ani nie, lebo tým, že je to v rozpočte, tak ako svojim spôsobom 

Ing. Marián Benka – nie, musí byť odsúhlasené zastupiteľstvom  

Ing. Pavel Zajac- dobre a čo keď to ja nepodpíšem, čo s tým spravíte, zachádzame príliš ďaleko, prosím ďalší, je 

veľa hodín 

Ivan Chládek- ja už dúfam budem posledný, pán Igor Filadelfi na minulom zastupiteľstve predniesol sťažnosť, 

s tým, že tí susedovci tam  sa správajú ako sa správajú, to drevo je už síce porezané, ale stále je tam ešte je to 

horšie ako to bolo, samozrejme a čo sa týka tých áut, tak je to odtiaľ, akože odišlo, ale potom sa zase vrátilo a sú 

tam zase obidva tie vraky, takže, samozrejme len ty to môžeš vyriešiť, iný nikto spolu s poslancom, ktorý má ten 

revír na starosti, takže bolo by dobré, keby to do Vianoc zmizlo, nie je možné, aby na takom exponovanom 

mieste, lebo je to križovatka, budú chodiť autá odpratávať sneh atď., to znamená odtiaľ to proste musí ísť preč aj 

to drevo a je to všetko na obecnom pozemku a ešte komu sa môže poďakovať za ten prístrešok, ktorý je dole pri 

grante, lebo si povedal, že ďakovať sa neďakuje 

Ing. Pavel Zajac- pán Solivajs s pánom Alakšom 

Ivan Chládek- tak im odkáž, že im naozaj ďakujem na dolnom konci, lebo je to naozaj pekné, dobre ďakujem 

Ing. Pavel Zajac- pani Mandyčevská 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja sa chcem ešte opýtať na to VZN o komunálnom odpade, či chceme dať 

viacdetným rodinám zľavu trebárs pre tretie alebo štvrté a každé ďalšie dieťa 50 percent, keď je viacdetná rodina 

a potom, či už na tretie dieťa alebo až na štvrté 

Ing. Pavel Zajac- no Katka ja sa spýtam takto, veď ste povedali, že úľavy sme schválili v nejakej tabuľke 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale toto nemôže byť v tabuľke, toto musí byť uznesenie 

Ing. Peter Sedláček – však sme to uznesením robili v zmysle tabuľky 

Katarína Resutíková Mandyčevská –takže je to v poriadku 

Ing. Peter Sedláček – áno a je napísané každé štvrté podľa mňa 

Ing. Pavel Zajac- dobre tak ďakujem toto máme vyriešené, ešte niekto 

Dagmar Zajacová – ja mám iba takú krátku poznámku, chcem sa spýtať tuto zastupiteľstva alebo starostu, že 

navrhol niekto starostovi odmeny koncoročné 

Bc. Zdenko Urva- určite nie 

Ing. Pavel Zajac- dobre ďakujem, končíme, nech sa páči 

Viera Beniačová – ešte by som chcela poďakovať za multifunkčné ihrisko, lebo je to fajn, dobré pre deti, že sa to 

urobilo, dobré akcie, Janka spravila teraz dobré to Mikulášske, aj to MDD bolo dobré 

Ing. Pavel Zajac- dobre ďakujeme, ak už nikto nič nemá, prajem pekný večer, pekné sviatky vám prajem, 

oddýchnite si, stretneme sa 
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Zastupiteľstvo bolo ukončené o 21,20 hod. 

 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam 

 

Zapísala: Zuzana Kútna 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Sedláček                            .................................................................... 

 

Pavol Šimun                                      ........................................................................ 

 

 

Starosta obce 

 

Ing. Pavel Zajac                                .............................................................................. 

 

 


